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ACTA PLE NÚM. 8/08

SESSIÓ CELEBRADA PER L’AJUNTAMENT EL DIA 31 DE JULIOL DE
2008

CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA
CONVOCATÒRIA: 1ª
DATA: 31 DE JULIOL DE 2008

A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del
dia trenta-u de juliol de dos mil vuit, es reuneixen a la sala de sessions
d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes
legalment establerts, els membres integrants de l’Ajuntament Ple que a
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General.

ASSISTENTS

Alcalde

Sr. Antonio Balmón Arévalo

Primer Tinent d’Alcalde

Sr.  Antonio Martínez Flor

Tinents/es d’Alcalde

Sra. Rocio García Pérez
Sr.   Jordi Parayre Soguero
Sra. Montserrat Pérez Lancho

Regidors/es

Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa
Sra.  Adela Artero Lozano
Sr.   Nèstor Artís  i Villena
Sra.  Emilia Briones Matamales
Sr.   Darío Castro González
Sr.   Manuel Ceballos Morillo
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Sra.  Susana Cordero Rojas
Sra.  Mª Isabel Espinosa Fernández
Sra.  Ana Pilar Fernández Masía
Sr.   Arnau Funes Romero
Sr.   Jordi García Guitart
Sra.  Iolanda Llambrich  i  Serrano
Sra.  Aurora Mendo Sánchez
Sr.   Francesc Molina i  Núñez
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa
Sra.  Joana Piñero Romera
Sr.   José Miguel de Yzaguirre Morer

Secretària General

Sra. Carmen Alonso Higuera

Interventor

Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón

NO ASSISTENTS

Amb veu i vot

Excusen

Sr.   Sergio Fernández Mesa
Sra.  Elisa Corral Lozano

Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a
despatxar els assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents:

I

PART RESOLUTIVA

PROPOSTES DE SECRETARIA

1.- Aprovació de l’acta núm. 7/08 corresponent a la sessió
ordinària del dia 26 de juny d’enguany.
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L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió.

VOTACIÓ         UNANIMITAT

2.- Donar compte dels decrets i resolucions de l’Alcaldia que a
continuació es relacionen.

En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per manifestar que, els punts 2.1., 2.2. i 2.4. s’han de donar compte
al Ple, passant la paraula a la senyora Montserrat Pérez Lancho, Regidora-
Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, perquè hi faci una
explicació dels mateixos.

Acte seguit intervé la senyora Montserrat Pérez Lancho, Regidora-
Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar que, són
contractacions de personal -com explico cada mes- que s’han fet per cobrir
vacants o substitucions, mitjançant via d’urgència perquè, tenint llistes de
preferència ningú ha acceptat la feina o perquè no hi ha hagut temps material
de posar en marxa una convocatòria.

Per la Secretària de la Corporació i a efectes del seu coneixement, es
dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per l’Alcaldia, el text literal dels
quals és el següent:

2.1.- Decret núm. 3734/08 de data 26 de juny.

“Vista la proposta de contractació laboral de set persones per
desenvolupar tasques de suport en càrrega i descàrrega de muntatge
d’escenografia, presentada pel Departament Tècnic de Cultura i així com
l’informe emès pel Departament de Personal.

Atès que l’esmentada proposta es realitza per desenvolupar tasques
de suport (càrrega i descàrrega, muntatge, ambientació, etc.), així com per
aquells altres serveis de les mateixes característiques o similars, que es
puguin requerir per les diferents activitats de la campanya Nits d’Estiu 2008.

Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida
0221451A01310000 per atendre el cost de les esmentades contractacions.

Atès el que preveuen els articles 16, 17, 18, 19 i 20 del Reglament
del Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el que disposa el R.D.
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2720/1998, de 29 de desembre en relació a les contractacions temporals per
obra o servei determinat.

Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 2422/08, de 30 d’abril de 2008

HE RESOLT

 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar el personal
laboral de caràcter no permanent per atendre el servei determinat de suport a
la campanya Nits d’Estiu 2008.

 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra o
Servei Determinat, a l’empara de l’article 15 de l’Estatut dels Treballadors, de
les persones i durant els períodes que a continuació s’indiquen, per la
prestació de serveis com a Muntadors d’Instal·lacions Escenogràfiques per la
campanya Nits d’Estiu 2008:

NOM DATES NOMBRE
D’HORES

Max Palmer Massó 25, 26, 27 i 30 de juny, i
4, 11 i 18 de juliol de 2008

59

Xavier Tortosa Montero 25, 26, 27 i 30 de juny, i
4, 11 i 18 de juliol de 2008

68

Isaac Cañizares Bellido 25, 26, 27 i 30 de juny, i
4, 11 i 18 de juliol de 2008

59

Esteban Cabrera Puigdomènech 25, 26, 27 i 30 de juny, i
4, 11 i 18 de juliol de 2008

68

Jesús Marcén Olivas 4, 11 i 18 de juliol de 2008 27
David Rodríguez Revelles 4, 11 i 18 de juliol de 2008 27
Alberto Puente García 4, 11 i 18 de juliol de 2008 42

 Tercer.- Assignar als esmentats empleats una retribució bruta de
304,15 euros per la prestació de 27 hores,  466,72 euros per la prestació de
42 hores,  650,97 euros per la prestació de 59 hores,  i 748,52 euros per la
prestació de 68 hores inclòs la part proporcional de pagues extres/vacances,
realitzades d’acord amb les necessitats dels actes.

 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al
Departament de Cultura, al Departament de Personal i al Comitè d’Empresa.

 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera
sessió que se celebri.
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 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la
normativa vigent.”

Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats.

2.2.- Decret núm. 3927/08 de data 3 de juliol.

“Vista la necessitat de cobrir la suspensió contractual temporal
l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Sandra Cuadra Rodríguez, la qual
ocupa una plaça d’Assistent/a Infantil, mentre cobreixi la incapacitat temporal
de la senyora Rosa Maria Lerín Molina en qualitat d’educadora infantil, als
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol Lindavista.

Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol
Municipals ha acceptat l’oferta de treball.

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada
suplència per poder garantir la continuïtat del curs escolar 2007/2008, i les
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes
funcions, es fa necessari recórrer a les persones que han treballat en qualitat
d’Assistents Infantils a les escoles bressol municipals.

Atès que la senyora Marina Hierro Becerra té els coneixements i les
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques.

Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida
pressupostària 03 423C0 1310000 de Personal laboral eventual/Escoles
Bressol.

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut
dels Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998.

Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 2422/08, de 30 d’abril de 2008

HE RESOLT

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol Lindavista.

 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps
parcial de la senyora Marina Hierro Becerra en qualitat d’Assistenta Infantil,
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perquè substitueixi a la senyora Sandra Cuadra Rodríguez, des del dia 4 de
juliol de 2008 i fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de
finalització del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual.

 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol Lindavista, establint-li les
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i
dels seus Organismes Autònoms.

 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix.

 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu
Cap, a la de Personal i al Comitè d’Empresa.

 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.”

Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats.

 2.3.- Decret núm. 4034/08 de data 9 de juliol.

“Per resolució d’aquesta Alcaldia numero 1278/08 de data 12 de
març de 2008, es va acordar la creació de les agències de gestió de polítiques
públiques que més endavant es defineixen, amb l’objectiu de concertar i
desenvolupar els eixos estratègics de l’actuació municipal en els àmbits de
programes d’acció social i territorial durant el període 2008-2011:

• Agència del Pla de Cohesió Social
• Agència del Pla de Cohesió Territorial
• Agència del Pla de Polítiques de Família
• Agència del Pla de Ciutat de la Lectura

  En els apartats dos i tres de la seva part dispositiva es van definir
també els seus objectius i la seva composició respectivament.

  Un cop constituïdes les esmentades Agències, es va detectar la
necessitat d’incorporar a tres nous membres i a esmenar el segon cognom
d’un dels seus membres.
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Atès que la correcció dels errors materials ho pot fer l’Administració
d’ofici d’acord amb el que preveu l’article 105 2 de la Llei 30/1992, de 26 de
novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del
Procediment Administratiu Comú.

  Aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que li confereix l’article
21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, i d’acord amb el que preveu l’article 4  1 a)
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril

      HA RESOLT

  Primer.-  Incorporar a les agències de gestió de polítiques públiques
a les següents persones, amb efectes del dia 1 de juliol d’enguany, com a
vocals tècnics/ques:

• Pla de Cohesió Social
Vicenç Badenes  Teixidó

• Pla de Cohesió Territorial
Gloria Isabel Conde Rodríguez

• Pla de Polítiques de Família
   Ramon Miquel Montserrat Martínez

Segon.- Esmenar el segon cognom del vocal tècnic senyor José
Antonio Marín, que ha de ser Rodríguez en lloc de López com consta per error
en el decret esmentat en la part expositiva de la present resolució.

 Tercer.-  Donar compte del contingut de la present Resolució a
totes les persones designades en la mateixa, als efectes oportuns.

Quart.- Donar compte d’aquesta Resolució al Ple de l’Ajuntament,
en la propera sessió que es celebri.”

Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per manifestar que aquest decret, fa referència a la incorporació de
tres persones a les diferents agències de gestió. A la de Polítiques de Família
s’incorporarà el senyor Ramon Miquel Montserrat Martínez; a la de Cohesió
Territorial, s’incorporarà la persona que està a l’Àrea d’Espai Públic que és la
senyora Gloria Isabel Conde Rodríguez; i a la de Cohesió Social s’incorporarà
el senyor Vicenç Badenes  Teixidó.

Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats.
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 2.4.- Decret núm. 4197/08 de data 16 de juliol.

“Vista la necessitat de cobrir part de les hores de l’especialitat de
Fisioterapeuta que resten sense cobrir al Servei d’Estimulació Precoç com a
conseqüència de l’excedència voluntària de l’empleada d’aquest Ajuntament,
senyora Montserrat Torres Bori.

Atès que part d’aquestes hores estant sent cobertes per la senyora
Mireia Cortada Gracia.

Atès que encara resten per ser cobertes un total de 8 hores de
l’especialitat de Fisioterapeuta, als efectes de garantir el normal funcionament
del Servei d’Estimulació Precoç.

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada
plaça de fisioterapeuta per poder garantir el bon funcionament del servei, i les
dificultats per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir
aquestes funcions, es fa necessari recórrer a les persones que han treballat
amb al CDIAP amb anterioritat.

Atès que la senyora Margarita Rosa Boero Sugrañes té els
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de l’esmentada tasca,
que ha treballat al CDIAP a plena satisfacció d’aquesta Corporació, i que ha
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball.

Atès que en el vigent pressupost existeix una partida pressupostària
0221 423 E0 1310000 de Personal laboral eventual/Servei Atenció Precoç,
amb dotació suficient per atendre l’esmentada contractació.

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal
al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut
dels Treballadors, l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998.

Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 2422/08, de 30 d’abril de 2008

HE RESOLT

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la
contractació a temps parcial d’un/a Fisioterapeuta per al CDIAP.

 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la
senyora Margarita Rosa Boero Sugrañes, a temps parcial, en qualitat de
Fisioterapeuta, perquè cobreixi part de la jornada laboral de la titular del lloc
de treball senyora Montserrat Torres Bori, des del dia 16 de juliol de 2008 i
fins la seva reincorporació a temps complert, o s’hagi de resoldre per qualsevol
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual.
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 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de
Fisioterapeuta del CDIAP, establint-li les retribucions de treball del personal
de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms.

 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix.

 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva
cap, al Departament de Personal i al Comitè d’Empresa.

 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.”

Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats.

 2.5.- Decret núm. 4301/08 de data 21 de juliol.

“Mitjançant Decret de l’Alcaldia número 2330/2008, de 29 d’abril,
es va modificar el punt tercer de la part dispositiva del Decret 3998/2007, de
18 de juny, pel qual es va establir el règim de delegacions de competències que
aquesta Alcaldia havia efectuat a favor de la Junta de Govern Local, a fi
d’ajustar-lo a les noves previsions legislatives derivades de la Llei 30/2007, de
30 d’octubre, de Contractes del Sector Públic, relatives al repartiment de
competències contractuals entre la Junta de Govern Local i els Alcaldes.

Atès que en la redacció de l’esmentat Decret es va incórrer en un
error material que fa que les seves determinacions resultin incompatibles amb
les delegacions efectuades por aquesta Alcaldia a favor dels Regidors i
Regidores d’aquest Ajuntament mitjançant Decret núm. 2422/2008, de 30
d’abril.

Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa
l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les
Administracions Públiques i del procediment administratiu comú

HE RESOLT

Primer.- Rectificar els errors materials continguts en el punt primer
de la part dispositiva del Decret de l’Alcaldia número 2330/2008, de 29
d’abril, en relació amb les delegacions relatives a la matèria de contractació,
en el sentit de suprimir la que figura com a número 2 i ajustar la redacció del
seu número 1, restant redactat el punt primer de la part dispositiva d’aquest
Decret i, per tant, el punt tercer de la part dispositiva del Decret de l’Alcaldia
número 3988/2007, de 18 de juny, en els termes següents:



10

EN MATÈRIA D'URBANISME

1.- Formulació i aprovació inicial dels instruments de planejament urbanístic
derivat següents:

• Els Plans Parcials urbanístics
• Els Plans Especials urbanístics
• Els Plans Especials  de Millora Urbana
• Els Estudis de Detall que es puguin aprovar per l’Ajuntament a l’empara

del que disposa la Disposició Transitòria Novena del Decret Legislatiu
1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei
d’Urbanisme.

2.- Aprovació inicial i definitiva dels instruments de gestió  urbanística i dels
projectes d’urbanització complementàris.

3.- En general, l’aprovació de qualsevol altre instrument de planejament o
gestió urbanística que desenvolupi o executi el planejament general, la
competència del qual no es trobi atribuïda al Ple de la Corporació.

4.- Atorgar, denegar, modificar o prorrogar, les llicències urbanístiques d’obres
majors.

5.- L’aprovació dels projectes d’obres i de serveis en els supòsits previstos a
l’article 21.1.o) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del
Règim Local, en la seva redacció actual.

EN MATÈRIA DE CONTRACTACIÓ I PATRIMONI

1.- Aprovar els expedients relatius a les contractacions i concessions
contractuals de la competència d’aquesta Alcaldia que no hagin sigut
objecte de delegació a favor dels Regidors i Regidores d’aquest
Ajuntaments, incloent aquesta competència l’aprovació de tot l’expedient
de contractació, des de el seu inici fins la seva definitiva finalització o
resolució, inclosa la seva modificació, interpretació i revisió de preus, així
com els actes d’autorització i disposició de despeses.

2.- Aprovar els expedients relatius a les concessions demanials, quan el seu
valor excedeixi de 60.101,21 euros però no superin el 10% dels recursos
ordinaris del pressupost ni els 3.000.000 euros.

3.- Alienar o gravar, per qualsevol títol, béns patrimonials de propietat
municipal, quan el seu valor no superi el 10% dels recursos ordinaris del
pressupost, ni els 3.000.000 euros.
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4.- Adquirir béns i drets quan el seu valor sigui inferior al 10% dels recursos
ordinaris del pressupost i a 3.000.000 euros.

EN MATÈRIA D’ACTIVITATS

1.- Emetre, en els expedients d’activitats subjectes a les prescripcions de la
Llei 3/1998, de 26 de febrer, de la intervenció integral de l’administració
ambiental, l’informe a que fa referència l’article 13.1.c) de l’esmentada llei.

2.- Atorgar les llicències i autoritzar les seves modificacions posteriors, de les
activitats subjectes a la Llei 3/1998, de 26 de febrer, de la intervenció
integral de l’administració ambiental, incloses en  l’Annex II del Reglament
que la desenvolupa, aprovat per Decret 136/1999, de 18 de maig.

3.- Atorgar les autoritzacions per a la prestació de serveis funeraris al terme
municipal a que es refereix la Llei 2/1997, de 3 d’abril.

EN MATÈRIA DE PERSONAL

1.- Aprovar l’oferta pública d’ocupació, d’acord amb el pressupost i la plantilla
aprovats pel Ple.

2.- Aprovar les Bases de les proves per a la selecció del personal, fix i
temporal, i pels concursos de provisió de llocs de treball, així com les seves
corresponents convocatòries, sense perjudici del que disposa l’article 99.1
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local,
en la seva redacció actual.

3.- Aprovar la permuta dels càrrecs dels funcionaris que els ocupin en
propietat.

4.- Imposar sancions al personal al servei de la Corporació.

EN MATÈRIA D’HISENDA

1.- Aprovar l’autorització i disposició de les despeses i el reconeixement
d’obligacions en els termes fixats per a cada exercici en les Bases
d’Execució del Pressupost.

2.- Aprovar l’atorgament de subvencions en els termes fixats per a cada
exercici a les Bases d’Execució del Pressupost, així com la prèvia aprovació
de les Bases particulars reguladores de les corresponents convocatòries,
quan aquestes requereixin concurrència pública.
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 Segon.- Aquesta delegació seguirà el mateix règim jurídic establert
amb caràcter general al Decret de l’Alcaldia número 3988/2007, de 18 de
juny, i tindrà efectes dels del dia següent a l’adopció del present acord, sense
perjudici de la seva publicació al Butlletí Oficial de la Província.

 Tercer.- Comunicar aquest acord als Caps de Serveis i de
Departament, Regidors i Regidores delegats i Presidents i Presidentes de les
Comissions Informatives, pel seu coneixement i efectes, fent-los constar que,
en compliment del que disposa l’article 78 del ROM, en concordança amb
l’article 123 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova
el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats
Locals, amb caràcter previ a l’adopció dels acords per la Junta de Govern
Local, hauran de ser dictaminats per les Comissions Informatives
corresponents, excepte  que hagin sigut declarats d’urgència, en el qual cas
s’haurà de donar compte posteriorment d’aquests a la Comissió Informativa
competent.

 Quart.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província, i
en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que disposa l’article
169 del ROM i demés legislació concordant i donar compte al Ple en la primera
sessió que es celebri.

 Cinquè.- Donar compte del present Decret en la primera sessió
plenària que se celebri.”

A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per manifestar que, hi ha hagut un error material que no es van
adonar i que feia incompatibles algunes de les noves delegacions dels acords
anteriors, i per això s’han rectificat.

Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats.

3.- Ratificar els decrets i resolucions de l’Alcaldia que a
continuació es relacionen.

Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació, es
dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per l’Alcaldia, el text literal dels
quals és el següent:

 3.1.- Decret núm. 3915/08 de data  3 de juliol.

“Vist l'expedient de  modificació puntual del Pla General Metropolità
de 1976 a l’àmbit de la fàbrica Siemens, de Cornellà de Llobregat, promogut
per l’empresa Siemens, Societat, Anònima. i redactat per l’arquitecte Margarita
M. Alonso Arias , aprovat provisionalment en data 24 d’abril de 2008 pel  Ple
de l’Ajuntament.
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Vist l’expedient de modificació puntual del Pla General Metropolità
de 1976 a l’entorn de l’Avinguda República Argentina de Cornellà de Llobregat,
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima, aprovat
provisionalment pel Ple de l’Ajuntament de 28 de febrer de 2008.

Vist l’informe de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge i
la Directora de l’Àrea, de data 2 de juliol de 2008, d’acord amb el qual atès que
la modificació de les figures del planejament urbanístic estan subjectes a les
mateixes disposicions que regeixen la seva formació, tal i com estableix
l’article 94.1 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el
Text Refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, i que, per remissió del mateix,
serà d’aplicació en aquests expedients de modificació de planejament l’article
90.1 lletra d) de l’esmentat Decret, quan estableix que l’òrgan competent per a
l’aprovació definitiva d’una figura de planejament pot acordar el retorn de
l’expedient si no està complert o manca algun tràmit.

Vist que en els expedients de modificació objecte d’aquesta resolució
podria mancar la justificació o no estar suficientment raonada d’acord amb el
que preveu l’apartat 6, de l’article 94 del reiterat Text Refós de la Llei
d’Urbanisme de Catalunya, sorgit de la renumeració efectuada pel Decret-Llei
1/2007, de 16 d’octubre,  caldria retornar l’expedient a aquest Ajuntament a fi
que el mateix valori la necessitat de completar-lo.

Per tot això, en exercici de les atribucions que em confereix la
legislació vigent i en especial l’article 21.1 lletra k) de la Llei 7/1985, de 2
d’abril, de Bases del Règim Local, pels casos d’urgència, en matèries de la
competència del Ple i amb obligació de donar compta al mateix a la primera
sessió que es celebri per a la seva ratificació

HE RESOLT

 Primer.- Sol·licitar al senyor Conseller de Política Territorial i Obres
Publiques de la Generalitat de Catalunya el retorn dels expedients :

• Modificació puntual del Pla General Metropolità de 1976 a l’àmbit
de la fàbrica Siemens, de Cornellà de Llobregat, promogut per
l’empresa Siemens, Societat, Anònima. i redactat per l’arquitecte
Margarita M. Alonso Arias, aprovat provisionalment en data 24
d’abril de 2008 pel  Ple de l’Ajuntament.

• I, modificació puntual del Pla General Metropolità de 1976 a
l’entorn de l’avinguda República Argentina de Cornellà de Llobregat,
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de
l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat
Anònima, aprovat provisionalment pel Ple de l’Ajuntament de 28 de
febrer de 2008.
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 Segon.- Donar compte al Ple de la Corporació del present Decret per
a la seva ratificació.

 Tercer.- Notificar el present acord al Departament de Política
Territorial i Obres Publiques de la Generalitat de Catalunya.

A continuació pren la paraula el Regidor Delegat de l’Àrea d’Acció
Territorial i Habitatge, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, s’ha
demanat a la Generalitat que retornin dos expedients. Un perquè així ho ha
demanat qui ho proposava, és el tema de la Siemens, allò que vam parlar del
pont que unia els dos edificis, i l’altre és el tema del pàrquing de la plaça del
Sol, del que hem demanat la tornada perquè ho hem parlat amb la Generalitat
i ens han dit que la figura urbanística que utilitzàvem no era la que havia de
ser i que era millor que la presentéssim d’una altra manera i, aleshores, els
hem retirat per tornar-los a presentar d’una altra forma.

Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat
dels assistents.

 3.2.- Decret núm. 4132/08 de data 11 de juliol.

“Atesa la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat
d’aquest Ajuntament, senyor  Manuel Fernández Uria, que ocupa una plaça de
Peó, als efectes de garantir el normal funcionament del Departament de
Manteniment i Serveis Municipals.

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada
suplència per poder garantir el bon funcionament del departament, i les
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes
funcions, es fa necessari recórrer les persones que hi han treballat en qualitat
de peó.

Atès que el senyor José Fernández Rega té els coneixements i les
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball.

Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida
pressupostària 0221 432C0 1310000 de Personal laboral
eventual/Instal·lacions en vies públiques.

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels
Treballadors, l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998.
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Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 2422/08, de 30 d’abril de 2008

HE RESOLT

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament
la suplència de Peó al Departament de Manteniment i Serveis Municipals.

 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor
José Fernández Rega, en qualitat de Peó, perquè substitueixi al titular del lloc
de treball senyor Manuel Fernández Uria, des del dia 14 de juliol de 2008 i
fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats
Locals aplicables a aquesta modalitat contractual.

 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de Peó al
Departament de Manteniment i Serveis Municipals, establint-li les
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i
dels seus Organismes Autònoms.

 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix.

 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessat, al seu Cap,
al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.

 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.”

A continuació pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho,
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar
que, és el mateix cas que he explicat abans perquè també és una contractació
per via d’urgència.

Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat
dels assistents.
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECONOMIA I SOCIETAT

4.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits núm. 19/08
del Pressupost de l’Ajuntament per crèdit extraordinari i suplement de
crèdit amb càrrec a Romanent de Tresoreria,  baixes per anul·lació
despeses i majors ingressos.

DICTAMEN

“Vistes les propostes de modificació de crèdits dels Departaments
d’Acció Social i de Salut Pública per crèdit extraordinari amb càrrec a baixes
per anul·lació de despeses per tal d’atorgar subvencions a diverses entitats de
la ciutat per import de 24.121,00 euros.

Vista la sol·licitud de modificació de crèdit per crèdit extraordinari
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses per import de 300.000,00
euros del Departament de Projectes d’Espai Públic per la necessitat de
contractar les obres de millora de la vialitat del carrer de Mossèn Jacint
Verdaguer, ja que l’obra de remodelació de la instal·lació esportiva i local social
CF Fontsanta no es proposarà fins l’any 2009.

Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament d’Acció
Social, per suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació de
despeses, motivada per la necessitat de fer front a despeses d’ajuts d’adults,
per un import de 2.824,30 euros.

Vist l’escrit del Departament de Polítiques d’Igualtat, sol·licitant
modificació de crèdits per suplement de crèdit amb càrrec a majors ingressos
de la Diputació de Barcelona per tal de fer front a despeses d’activitats del
Centre d’Informació per a la Dona per import de 28.446,49 euros.

Vista la sol·licitud de modificació de crèdits per suplement de crèdit
amb càrrec a Romanent de Tresoreria del Departament d’Acció Territorial, per
atendre les publicacions a diaris i butlletins oficials i suplementar la partida
de serveis de missatgeria, per un import total de 32.000 euros.

Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004,
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril.

Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del
Pressupost per a l’any 2008.

Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal.

El Ponent de l’Àrea d’Economia i Societat, de conformitat amb el
que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost per a
l’any 2008, i vist el dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents
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ACORDS

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 19/2008 per
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a Romanent de
Tresoreria, baixes per anul·lació de despeses i majors ingressos que es
proposa, segons el següent detall i resum per capítols:

CRÈDIT EXTRAORDINARI AMB CÀRREC A BAIXES PER ANUL·LACIÓ DE DESPESES
ESTAT DE DESPESES

Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0331.413B0.4890024 CONVENIS SALUT PÚBLICA 4.394,00 0,00 4.394,00 0,00

0331.413B0.4890058 SUBV. ASS. FAM. ALZHEIMER (PROJECTE SALUT) 0,00 3.000,00 0,00 3.000,00

0331.413B0.4890096 SUBV. ASALRE 0,00 1.394,00 0,00 1.394,00

0332.315P5.4890021 SUBV. COORDINADORA CONTRA LA MARGINACIÓ 0,00 12.500,00 0,00 12.500,00

0332.315P5.4890035
SUBV. ASS. FAM. ALZHEIMER (PROJ. ACCIÓ
SOCIAL) 0,00 3.000,00 0,00 3.000,00

0332.315P5.4890046 SUBVENCIONS ENTITATS 19.727,00 0,00 19.727,00 0,00

0332.315P5.4890062 SUBV. ASS. APRODICO 0,00 4.227,00 0,00 4.227,00

TOTAL DESPESES 24.121,00 24.121,00

SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC A BAIXES PER ANUL·LACIÓ DE DESPESES
ESTAT DE DESPESES

Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0113.432B0.6110413 MILLORA VIALITAT CARRERS I PLACES 153.655,00 300.000,00 0,00 453.655,00

0113.452C0.6320307
REMOD. INST. ESP. I LOCAL SOCIAL CF.
FONTSANTA 350.000,00 0,00 300.000,00 50.000,00

0332.315P5.2270600 TREBALLS TÈCNICS/ADULTS 9.980,00 2.824,30 0,00 12.804,30

0332.315A1.2270601 TREBALLS TÈCNICS/SERVS. DOMICILIACIÓ 4.162,00 0,00 2.824,30 1.337,70

TOTAL DESPESES 302.824,30 302.824,30

SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC A MAJORS INGRESSOS
ESTAT DE DESPESES

Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0442.315P1.2260501 ACTIVITATS/CENTRE INFORMACIÓ PER A LA DONA 88.353,00 28.446,49 0,00 116.799,49

TOTAL DESPESES 28.446,49 0,00

ESTAT D'INGRESSOS
Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

0770.46209 DIPUTACIÓ/ACTIVITATS DONA 0,00 28.446,49 0,00 28.446,49

TOTAL INGRESSOS 28.446,49 0,00
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SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC A ROMANENT DE TRESORERIA
ESTAT DE DESPESES

Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0551.432A0.2220004 SERVEI MISSATGERIA/ACCIÓ TERRITORIAL 1.200,00 12.000,00 0,00 13.200,00

0551.432A1.2260201 ANUNCIS OFICIALS/ACCIÓ TERRITORIAL 10.613,00 20.000,00 0,00 30.613,00

TOTAL DESPESES 32.000,00 0,00

ESTAT D'INGRESSOS
Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

0770.87001 ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT CRÈDIT 3.229.776,85 32.000,00 0,00 3.261.776,85

TOTAL INGRESSOS 32.000,00 0,00

RESUM PER CAPÍTOLS

ESTAT DE DESPESES
                                                        Altes                        Baixes

Cap.  II.-  Compra béns i serveis 63.270,79 2.824,30
Cap. IV.- Transferències corrents                 24.121,00              24.121,00
Cap. VI.- Inversions reals                                300.000,00 300.000,00

 TOTAL 387.391,79 326.945,30

ESTAT D’INGRESSOS
                                                        Altes                               Baixes

Cap.   IV.-   Transferències corrents 28.446,49 0,00
Cap. VIII.- Actius financers 32.000,00 0,00

TOTAL 60.446,49 0,00

 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.

Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

En primer lloc pren al paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per manifestar que, com sigui que no hi és el Tinent d’Alcalde, el
senyor Sergio Fernández, intervindrà el senyor Antonio Martínez, encara que
aquests temes sí que estan informats per la Comissió Informativa, per tant,
tots els Grups els coneixen.

Per part del Regidor Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge,
senyor Antonio Martínez Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant
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que, aquesta modificació està composada per diverses, algunes són de
compensació com són les subvencions a entitats que es distribueixen de forma
nominativa.

Després hi ha el tema d’obres al carrer, que passen a concretar
obres en diversos carrers i, després hi ha 28.446,49 euros que són per
activitats del Centre d’Informació per a la Dona que és amb càrrec a majors
ingressos que provenen de la Diputació; i 32.000 euros d’anuncis i missatgeria
de l’Àrea d’Acció Territorial que és amb càrrec a romanent de tresoreria,
perquè la llei ha fet canvis en el tema de les publicacions, augmentant
enormement el nombre de publicacions que hem de fer.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels
assistents.

Abstenció:

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.
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5.- Rectificar el punt primer de l’acord plenari de data 27 de
març d’enguany, d’aprovació de la modificació de crèdit núm. 5/2008.

DICTAMEN

“Vist l’acord plenari de data 27 de març de 2008, d’aprovació inicial
de la modificació de crèdit número 5/2008 per crèdit extraordinari i
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria, baixes per
anul·lació de despeses, i nous ingressos, per un import total de 2.431.795,93
euros.

Atès que s’ha detectat un error a la codificació de la partida
pressupostària 0113.452C0.6110430 “Millora vialitat c/. T. Molina, B. Oriol,
Lleó XIII, V. Aran, T. Lacalle”.

Atès el que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de Règim
Jurídic de les Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú i
l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova
el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i
37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril.

Atès el que estableixen l’article 14 de les Bases d’Execució del
Pressupost per a l’any 2008.

Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal.

El Ponent de l’Àrea d’Economia i Societat, de conformitat amb el
que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost per a
l’any 2008, i vist el dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents

ACORDS

 Primer.- Rectificar el punt primer de l’Acord adoptat pel Ple de data
27 de març de 2008, on diu:

MODIFICACIONS PER CRÈDIT EXTRAORDINARI I SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC AL
ROMANENT DE TRESORERIA

ESTAT DE DESPESES

                        Consignació              Consignació
Partida                         Descripció                                                           Actual              Altes        Baixes                     Final
.../...

0113.452C0.6110430   MILLORA VIALITAT C/T. MOLINA, B. ORIOL,
      LLEO XIII, V. ARAN,T. LACALLE                             0,00      211.288,62      0,00              211.288,62

.../...

Ha de dir:

0113.432B0.6110430   MILLORA VIALITAT C/T.MOLINA, B.ORIOL,
           LLEO XIII, V. ARAN,T. LACALLE                             0,00      211.288,62      0,00              211.288,62
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Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.

Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del Regidor Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge,
senyor Antonio Martínez Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant
que, fa referència a rectificar el punt primer de l’acord plenari de data 27 de
març i és una errada que hi ha en un dígit d’una partida ja que es va posar un
número i és un altre número.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.
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6.- Rectificar el punt primer de l’acord plenari de data 29 de
maig d’enguany, d’aprovació de la modificació de crèdit núm. 12/2008.

DICTAMEN

“Vist l’acord plenari de data 29 de maig de 2008, d’aprovació inicial
de la modificació de crèdit número 12/2008 per crèdit extraordinari i
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per
anul·lació de despeses per un import total de 1.484.780,02 euros.

Atès que el Departament d’Educació havia demanat modificació de
crèdit de la partida Prestació Serveis/Escola Educació Especial Virolai, però la
codificació de la partida que van posar realment es corresponia a la partida del
C.P.S./Guarderia Almeda.

Atès el que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de Règim
Jurídic de les Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú i
l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova
el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i
37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril.

Atès el que estableixen l’article 14 de les Bases d’Execució del
Pressupost per a l’any 2008.

Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal.

El Ponent de l’Àrea d’Economia i Societat, de conformitat amb el
que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost per a
l’any 2008, i vist el dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents

ACORDS

 Primer.- Rectificar el punt primer de l’Acord adoptat pel Ple de data
29 de maig de 2008, on diu

MODIFICACIONS PER CRÈDIT EXTRAORDINARI I SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC AL
ROMANENT DE TRESORERIA

ESTAT DE DESPESES

           Consignació           Consignació
Partida Descripció                 Actual          Altes      Baixes                Final

.../...

0663.423C0.2270700 C.P.S./GUARDERIA ALMEDA 451.000,000 26.206,42 0,00 477.206,42

.../...

Ha de dir:

0663.423D0.2270700
PRESTACIÓ SERVEIS /
ESC.EDUC. ESPECIAL VIROLAI 103.020,00 26.206,42 0,00 129.226,42
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Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.

Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del Regidor Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge,
senyor Antonio Martínez Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant
que, és per rectificar el punt primer de l’acord plenari de data 29 de maig,
perquè es va canviar la descripció del tema, ja que es va posar Guarderia
Almeda quan era el Centre d’Educació Especial Virolai.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.
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7.- Aprovar del Compte General de l’Ajuntament i dels seus
Organismes Autònoms de l’exercici 2007.

DICTAMEN

“Vist el Compte General del Pressupost de l’Ajuntament de 2007,
elaborat de conformitat amb el que disposa la Regla 100 de la Instrucció del
model normal de Comptabilitat per a l’Administració Local, aprovada per
Ordre EHA/4041/2004, de 23 de novembre.

Atès que la Comissió Especial de Comptes, reunida el dia 4 de juny
de 2008, va informar favorablement els esmentats comptes.

Atès que l’informe de la Comissió de Comptes, juntament amb els
Comptes esmentats i els seus justificants han estat exposats al públic durant
15 dies i 8 dies més als efectes de què els interessats poguessin presentar els
reparaments i observacions que creguessin convenients, no havent-se
presentat cap reclamació.

El Ponent de l’Àrea d’Economia i Societat, vist el dictamen favorable
de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels
següents

ACORDS

Primer.- Aprovar el Compte General del Pressupost de 2007,
integrat pel de la pròpia Entitat, el de l’Organisme Autònom Administratiu
Institut Municipal de Radiodifusió de Cornellà i els de les empreses municipals
PRECSA i EMDUCSA.

Segon.- Retre a la Sindicatura de  Comptes de Catalunya, el
Compte General, de conformitat amb l’article 212.3 del Real Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes Locals.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del Regidor Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge,
senyor Antonio Martínez Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant
que, fa referència a l’aprovació del Compte General ja que va estar publicat i
no va haver-hi cap al·legació i, per tant, passaríem a aprovar-lo definitivament.

A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor
José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, votarem en contra.
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 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels
assistents.

Vots en contra:

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

8.- Aprovar el Pla Econòmic i Financer pel període 2008-2011.

DICTAMEN

“Vist l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en sessió de 27 de
març de 2008, pel qual es va aprovar la modificació de crèdits núm. 5/2008
del Pressupost de l’Ajuntament.

Vist l’informe preceptiu de la Intervenció, en relació a la modificació
de crèdits esmentada, el qual inclou l’avaluació del compliment de l’objectiu
d’estabilitat pressupostària, tal com exigeix l’art. 16.2 del Real Decret
1463/2007.
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Atès que, segons aquest informe, la citada modificació de crèdits
comporta un compliment d’aquest objectiu, com a conseqüència de l’aplicació
parcial del romanent de tresoreria per a despeses amb finançament afectat.

Atès que, en compliment del que disposa l’article 19 del referit Real
Decret 1463/2007, resulta preceptiva l’elaboració d’un Pla econòmic i
financer, amb el contingut que regula l’article 20 del mateix text legal,
l’aprovació del qual correspon al Ple de l’Ajuntament, segons l’article 21
d’aquest text legal, com a requisit previ a l’aprovació definitiva per part del
Departament d’Economia i Finances de la Generalitat del Catalunya, tal com
preveu l’article 22 del text legal repetidament citat.

Atès que s’ha elaborat el Pla econòmic i financer, el contingut del
qual figura com a annex al present acord.

El sotasignat proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents

ACORDS

Prmer.- Aprovar el Pla econòmic i financer que figura com annex al
present acord.

 Segon.- Trametre l’esmentat Pla econòmic i financer al
Departament d’Economia i Finances de la Generalitat de Catalunya per a
sol·licitat la seva aprovació, d’acord amb el que disposa l’article 22 del Real
Decret 1463/2007.

Tercer.- Publicar l’aprovació del present Pla econòmic i financer al
BOP quan reconegui l’aprovació el Departament d’Economia i finances de la
Generalitat de Catalunya, en compliment del que regula l’article 26 del Real
Decret 1463/2008.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del Regidor Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge,
senyor Antonio Martínez Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant
que, quan es fa alguna modificació de crèdit –i es va fer una al mes de març-
hi ha l’obligació de demostrar mitjançant un informe de l’Interventor i una
sèrie de dades que s’ha d’aportar, la capacitat econòmica financera de
l’Ajuntament per poder fer aquestes modificacions de crèdit. Això ho marca la
Llei i, per tant, ho hem fet i quan tanquem l’exercici, ja es corregirà aquest
tema.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.
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Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

9.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança
Fiscal núm. 25, reguladora de la Taxa per la prestació de serveis en
l’escola especial Virolai per l’exercici de 2008-2009.

DICTAMEN

“Vista la proposta del Cap Administratiu de Polítiques de
Ciutadania, sobre la conveniència de modificar l’Ordenança Fiscal reguladora
de la Taxa per la prestació de serveis en l’escola d’educació especial Virolai, la
qual  ha d’entrar en vigor el proper dia 1 de setembre de 2008.

Atès el que disposen els articles 15 i següents del Real Decret
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei
reguladora de les Hisendes Locals, relatius al procediment a seguir en
l’aprovació d’ordenances fiscals per les Corporacions Locals.

Per tot això, com a President de la Comissió Informativa d’Economia
i Societat, proposo al Ple l’adopció dels següents
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ACORDS

Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança
Fiscal núm. 25 reguladora de la Taxa per la prestació de serveis en l’escola
d’educació especial Virolai, de conformitat  amb l’annex  1 del present acord.

Segon.- Exposar l’acord precedent al tauler d’Anuncis d’aquest
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la publicació
del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en un diari de
gran difusió de la província.

Dins d’aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns.

Tercer.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, l’acord adoptat
d’aprovació provisional s’entengui com a definitiu.

Quart.- Disposar, així mateix, que l’acord definitiu, incloent el
provisional, elevat automàticament a aquesta categoria, es publiqui en el
Butlletí Oficial de la Província i que posteriorment entri en vigor  el dia 1 de
setembre de 2008.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del Regidor Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge,
senyor Antonio Martínez Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant
que, aquesta Ordenança l’aprovem ara perquè no podem esperar a l’aprovació
general de les ordenances, ja que el curs comença ara i s’ha de saber
exactament quan han de pagar els pares i mares d’aquests nens i, per tant,
hem d’aprovar l’Ordenança la qual s’ha augmentat del 5%.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.
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Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE POLÍTIQUES D’ESPAI
PÚBLIC I MEDI AMBIENT

10.- Aprovar l’adhesió a la campanya “Aire net per a tothom” i
a la participació activa en l’organització de la Setmana de la Mobilitat
Sostenible i Segura del 22 al 29 de setembre de 2008.

DICTAMEN

“Entre els dies 22 i 29 de setembre de 2008, la Comunitat Europea
ha convocat la celebració de la “Setmana Europea de la Mobilitat”. Amb
l’objectiu de fomentar les conductes compatibles amb el desenvolupament
sostenible a través de l’ús dels mitjans de transport alternatius al cotxe i oferir
al ciutadans l’oportunitat de redescobrir la seva ciutat, a través del carrer com
espai cívic i de convivència .

Atès que l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat comparteix els
objectius de la campanya europea “Aire net per a tothom! de fomentar
processos que permetin avançar cap a models de convivència i
desenvolupament més sostenibles.

Atès l’informe del Departament de Medi Ambient de data 10 de juliol
de 2008.

Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple a
proposta de la Regidor de Medi Ambient i Sostenibilitat, el President delegat de
la Comissió Informativa Polítiques d’Espai Públic i Medi Ambient, proposa al
Ple l’adopció dels següents
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ACORDS

Primer.- Aprovar l’adhesió a la campanya “Aire net per a tothom!“ i
a la participació activa en l’organització de la Setmana de la Mobilitat
Sostenible i Segura del 22 al 29 de setembre de 2008.

Segon.- Facultar a Francesc Molina i Núñez, Regidor delegat de
Medi Ambient i Sostenibilitat d’aquest Ajuntament, per a la signatura de la
carta d’adhesió 2008 a la Setmana Europea de la Mobilitat “Aire net per a
tothom!”.

Tercer.- Notificar a la Comissió Institucional per a la Setmana de la
Mobilitat Sostenible el present acord.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del senyor Francesc Molina Núñez, Regidor-Delegat de
Medi Ambient i Sostenibilitat, es fa una explicació del dictamen manifestant
que, fa referència a l’adhesió a la participació de la setmana de mobilitat
activa, que aquest any porta com eslògan “Aire net per a tothom”. Com cada
any ens adherim i farem una sèrie d’activitats de conscienciació i
sensibilització envers a la substitució del transport privat pel transport públic,
i per a l’ús de transports alternatius com pot ser caminar o anar en bicicleta.

Cal destacar que es farà la passejada en bicicleta, que en aquesta
edició compta amb la incorporació d’un nou municipi que és Sant Boi de
Llobregat, amb la qual cosa, a part dels que ja ho feien habitualment -que
eren l’Hospitalet, Sant Joan Despí, Sant Just, Cornellà i Sant Feliu de
Llobregat-, doncs aquest any també s’incorporarà Sant Boi, i la passejada que
es fa amb gent gran, en col·laboració amb el Departament d’Acció Social.

A banda d’això, es faran altres activitats de sensibilització com ja
vaig explicar a la Comissió Informativa.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
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Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ACCIÓ TERRITORIAL I
HABITATGE

11.- Aprovar l’ampliació de l’encomana de gestió a l’Empresa
Municipal de Desenvolupament Urbà, S.A. (EMDUCSA), per fer-la
extensiva al desenvolupament del Conveni Marc entre l’Ajuntament de
Cornellà de Llobregat i la Gerència de Serveis d’Habitatge, Urbanisme i
Activitats de l’Àrea d’Infrastructures, Urbanisme i Habitatge de la
Diputació de Barcelona.

DICTAMEN

“Vist que en sessió de 31 de gener de 2008 el Ple de la Corporació
va aprovar encomanar la gestió de l’Oficina Local d’Habitatge a l’Empresa
Municipal de Desenvolupament Urbà, S.A. (EMDUCSA), respecte de les
tasques descrites a l’informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge de
data 14 de gener de 2008, amb l’excepció de la concessió de subvencions
municipals per a la instal·lació d’ascensors, i durant el període que es
mantinguin els convenis entre l’Ajuntament de Cornellà i el Departament de
Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya.

Vist que en data 2 de juliol de 2008, la Junta de Govern Local va
aprovar els esborranys de documents que constitueixen l’acord marc i
document de desenvolupament, que inclou les condicions d’execució i
programa de treball, entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Gerència
de Serveis d’Habitatge, Urbanisme i Activitats de l’Àrea d’Infrastructures,
Urbanisme i Habitatge de la Diputació de Barcelona per a l’assistència tècnica,
suport inicial al disseny i activació i suport continuat posterior de l’Oficina
Local d’Habitatge de Cornellà, enquadrada dins de l’organigrama de l’empresa
municipal EMDUCSA, amb espai propi diferenciat.
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Vist l’informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge de data 9
de juliol de 2008 d’acord amb el qual:

“L’empresa Emducsa, en relació a l’habitatge, està realitzant una
sèrie de serveis: Tramitació d’ajuts per l’adquisició de l’habitatge
públic protegit; Serveis d’informació i gestió de les sol·licituds per
accedir al parc d’habitatge protegit i adjudicacions d’habitatge
protegit; i Servei de Borsa d’Habitatge Jove (informació, recepció de
sol·licitants, tramitació d’ajuts, captació d’habitatges).

L’oficina Local de l’Habitatge, ubicada a Emducsa, inclourà, a més
de les tasques assignades pel Conveni signat amb el Departament
de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya, les
desenvolupades, fins ara, per l’empresa Emducsa. És a dir,
s’integraran tots els serveis relacionats amb l’habitatge amb una
finestreta única.

L’esborrany de Conveni Marc de col·laboració, aprovat per acord de
la Junta de Govern Local, de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat,
en data 2 de juliol de 2008, amb la Diputació de Barcelona, té per
objecte l’assistència (tècnica i jurídica) que la Diputació prestarà a
l’Ajuntament per la posta en marxa de l’Oficina Local de d’habitatge
(Suport al disseny i activació) i el posterior suport de continuïtat.
Per altre part, el document de desenvolupament del Conveni Marc
inclou el programa de treball i les condicions d’execució, amb els
compromisos específics a assumir per les dues administracions
(Ajuntament de Cornellà i Diputació de Barcelona).

Per tant, vist que l’Oficina Local d’Habitatge de Cornellà de
Llobregat, pertany a l’organigrama  municipal d’Emducsa, es
proposa ampliar l’encomana de gestió, aprovada per sessió plenària
d’aquest ajuntament en data 31 de gener de 2008, per fer-la
extensiva al desenvolupament del Conveni Marc  entre l’Ajuntament
de Cornellà de Llobregat i la Gerència de Serveis d’Habitatge,
Urbanisme i  Activitats de l’Àrea d’Infrastructures, Urbanisme i
Habitatge  de la Diputació de Barcelona, a l’empresa  Emducsa, qui
alhora serà beneficiaria dels ajusts i subvencions que es puguin
concedir”.

Atès que la intenció política de traspassar la gestió de l’Oficina Local
d’Habitatge a l’empresa municipal EMDUCSA, es va materialitzar mitjançant
l’acord adoptat pel Ple d’aquest Ajuntament en data 31 de gener de 2008, que
com s’ha manifestat, va encomanar la gestió corresponent a l’oficina local
d’habitatge a l’empresa municipal EMDUCSA, respecte de les tasques
derivades del conveni de col·laboració subscrit entre el Departament de Medi
Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Cornellà
en data 31 de juliol de 2006, interessa que sigui aquesta empresa municipal
qui també assoleixi les funcions derivades del conveni que s’ha de signar amb



33

la Diputació de Barcelona, per quin motiu es fa necessari ampliar la seva
encomanda de gestió.

Vistos els articles 4.1.n) i 24.6 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre,
de Contractes del Sector Públic, d’acord amb els qual l’Empresa Municipal de
Desenvolupament Urbà, S.A. (EMDUCSA) ostenta la condició de mitjà propi i
servei tècnic de l’Ajuntament de Cornellà, recollida als seus estatuts, i que per
tant se li poden conferir encomanes de gestió.

Atès que, d’acord amb el que preveu l’esborrany de document de
desenvolupament del Conveni Marc amb la Diputació de Barcelona, en els
seus apartats 1.4.a) i 2.2., constitueixen objecte de l’encomanda les següents
activitats:

Suport tècnic i jurídic:

a) Compromisos de l’Ajuntament:

• Designar els interlocutors polític i tècnics de referència, per tal de
participar en el seguiment dels treballs i actuacions incloses en
l’assistència d’acord amb el programa de treball definit en aquest
document.

• Aportar la informació i/o documentació requerida, amb la màxima
diligència, i d’acord amb el detall i format que es concreti en cada
cas.

• Aportar el posicionament de l’Ajuntament en relació als continguts
dels treballs i les actuacions.

• Participar en les activitats formatives –llevat les de caràcter
voluntari- promogudes des de la GSHUA.

• Participar en les sessions tècniques necessàries per l’elaboració de
nous instruments de gestió, quan així es requereixi.

• Introduir, en tot el material que s’editi, sigui escrit, gràfic,
audiovisual o altres, la referència a la col·laboració de la Diputació
de Barcelona, lliurant a la GSHUA, en suport paper i digital, un
exemplar de tota la documentació que s’editi al llarg de la vigència
de l’assistència.

• Fer constar, en un lloc visible de l’oficina (retolació) la col·laboració
de la Diputació de Barcelona, acreditant-lo mitjançant fotografia.

• Elaborar i lliurar a la GSHUA, abans del 31 de gener de cada any, la
memòria anual de l’OLH, segons contingut i format proposat per la
GSHUA.

b) Compromisos de la GSHUA:

• Designar un interlocutor tècnic (tècnic gestor), per tal de participar
en el seguiment dels treballs i actuacions incloses en l’assistència.

• Desenvolupar l’actuació, ja sigui amb mitjans propis o mitjançant
contractació externa.
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• Vetllar per l’adequat desenvolupament de les actuacions, garantint
la coordinació amb l’Ajuntament i el treball adequat dels equips
contractats a l’efecte.

• Acomplir amb el programa de treball que es pauta en aquest
document.

El programa de treball del suport de continuïtat que es prestarà des
de la GSHUA consisteix en:

• Acompanyament en el disseny i implantació de l’OLH, amb reunions
entre els interlocutors municipals i el tècnic gestor de les GSHUA,
en les que s’analitzarà la situació específica, els serveis d’habitatge i
les estructures de gestió preexistents, amb la finalitat de
consensuar-ne la diagnosi i plantejar les actuacions a portar a
terme.

Com a resultat d’aquest procés, l’Ajuntament elaborarà un projecte
explicatiu amb el següent contingut mínim: (1) justificació (2) estructura
organitzativa, (3) personal, (4) local i horari d’atenció al públic, (5) convenis
institucionals amb la Generalitat, (6) catàleg de serveis reglats, (7) catàleg de
serveis propis, (8) web i publicitat, (9) pressupost i finançament i (10)
calendari de processos a activar.

El projecte explicatiu s’haurà de consensuar amb el tècnic gestor de
la GSHUA i haurà d’obtenir l’aprovació municipal de l’òrgan competent.

Un cop acomplertes els processos que al projecte explicatiu es
descriuen caldrà que l’ens local presenti una memòria complerta de les
actuacions desenvolupades.

• Assessorament tècnic i jurídic permanent al llarg de la vigència de
l’assistència, amb aclariment de les consultes específiques, que
podran ser resoltes i aclarides directament o be mitjançant la
derivació cap a altres agents especialitzats. La metodologia de
treball a aquests efectes es desenvoluparà al ritme i intensitat que
l’ens local es fixi.

• Desenvolupament dels projectes necessaris detectats a partir del
treball continu amb les OLH. Aquests projectes poden tenir una
incidència directa en la gestió diària de les oficines o poden ser
instruments per a la planificació de les seves polítiques d’habitatge.

• Formació; el capital humà és un dels punts claus de les OLH. Els
professionals que presten serveis són de diferents perfils
professionals i desenvolupant diferents tasques. Per aquest motiu el
suport formatiu és un dels aspectes claus del suport integral.
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• Interlocució amb la Generalitat. En paral·lel al treball directe amb
els municipis, des de la GSHUA es busca complicitat amb la
Generalitat de Catalunya (Secretaria d’Habitatge, ADIGSA i
Secretaria de Joventut) per tal d’engegar projectes comuns que
facilitin la complexa tasca que els ens locals assumeixen en posar
en marxa OLH.

• Suport econòmic per a subvencions puntuals segons els paràmetres
que, en el seu moment, estableixi la GSHUA.

Vist l’informe favorable emès el 25 de juliol de 2008 de l’Assessora
Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge obrant a l’expedient.

Vist que l’aprovació del present acord és competència del Ple
Municipal, de conformitat amb allò establert a l’article 22.2 de la Llei 7/1985,
de 2 d’abril, reguladores de les Bases de Règim Local, i l’article 52.2 del Decret
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei
Municipal, el president de la Comissió Informativa d’Acció Territorial i
Habitatge proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents

ACORDS

 Primer.- Aprovar l’ampliació de l’encomana de gestió a l’Empresa
Municipal de Desenvolupament Urbà, S.A. (EMDUCSA), aprovada per sessió
plenària d’aquest Ajuntament en data 31 de gener de 2008, per fer-la
extensiva al desenvolupament del Conveni Marc entre l’Ajuntament de
Cornellà de Llobregat i la Gerència de Serveis d’Habitatge, Urbanisme i
Activitats de l’Àrea d’Infrastructures, Urbanisme i Habitatge de la Diputació de
Barcelona, durant el període de vigència del referit Conveni Marc, qui alhora,
serà beneficiària, si s’escau, dels ajuts i subvencions que es puguin concedir.

 Segon.- L’encomana de gestió es farà extensiva a les activitats
recollides a la part expositiva d’aquest acord, restant la seva vigència
circumscrita a la del Conveni Marc amb la Diputació de Barcelona que la
motiva.

 Tercer.- Condicionar l’eficàcia del present acord a la conformitat de
la Diputació de Barcelona, la qual podrà ser substituïda, deixant recollit en el
punt primer –condicions d’execució- apartat 1.1. del document de
desenvolupament del Conveni Marc que: L’Ajuntament de Cornellà de
Llobregat portarà a terme les seves previsions directament o a través dels seus
ens instrumentals.

 Quart.- Notificar el present acord a la Diputació de Barcelona i a
l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà, S.A. (EMDUCSA).”
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PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del
dictamen manifestant que, vàrem fer una encomana de gestió passant a
l’empresa EMDUCSA, tot allò que era l’Oficina Mixta, per a tot el tema
d’habitatge, de rehabilitació, ascensors, etc.. Sempre hem dit que l’idea nostra
era tenir en EMDUCSA una oficina que portés tot el tema de l’habitatge, per
tant, ara el que fem és fer-li l’encomana de gestió del conveni que s’ha de
signar amb la Diputació, per a tots els temes d’habitatge, amb l’idea de què
sigui una oficina integral d’habitatge i estigui tota ubicada en EMDUCSA.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

12.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de Millora Urbana,
de la parcel·la ubicada a l’avinguda de la Fama núm. 16-20, promogut per
PROEMIO SL.
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DICTAMEN

“Vist l’expedient incoat per l’aprovació del Pla de millora urbana, de
la parcel·la ubicada a avinguda de la Fama número 16-20, de Cornellà de
Llobregat, promogut per l’empresa propietària PROEMIO, SL i redactat per
l'arquitecte Carles Fochs i Álvarez.

Vist l’acord de la Junta de Govern Local de data 7 de maig de 2008,
mitjançant el qual s’aprovava inicialment el Pla de millora urbana mencionat,
així com s’acordava la informació pública mitjançant la inserció d’edictes al
Butlletí Oficial de la Província número 127 de data 27 de maig de 2008, en el
diari “El Periodico de Catalunya” en data 21 de maig de 2008, i així com a la
web municipal, per un termini d’un mes, sense que durant aquest termini
s’hagi presentat cap al·legació ni suggeriment, segons consta a l’informe de la
cap de l’Oficina d’Atenció al Ciutadà de data 14 de juliol de 2008.

Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva
per part de la Comissió Territorial d’Urbanisme de la Generalitat de Catalunya,
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya,
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el
Reglament de la Llei d’urbanisme.

Vist l’informe de l’assessora jurídica d’Acció Territorial i Habitatge
de data 18 de juliol de 2008.

Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003, de
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació
Local.

Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents

ACORDS

Primer.- Aprovar provisionalment el Pla de millora urbana de la
parcel·la ubicada a avinguda de la Fama número 16-20, de Cornellà de
Llobregat, promogut per l’empresa propietària PROEMIO, S.L i redactat per
l’arquitecte Carles Fochs i Álvarez.

Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentat Pla de
millora urbana, per a la seva aprovació definitiva
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Tercer.- Advertir a PROEMIO, S.L. que caldrà abonar l’import de
40.825 euros corresponent al 10% de cessió d’acord amb el que estableix i que
aquest pagament s’haurà d’efectuar tal i com preveu l’article 43 del Decret
Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei
d’Urbanisme de Catalunya, dins del mes següent de l’aprovació definitiva de
l’esmentat Pla de millora urbana, i en tot cas, abans i com condició prèvia de
la corresponent llicència urbanística que autoritzi els usos i en general les
previsions contemplades al Pla.

Quart.- Notificar el present acord a mercantil Proemio, Societat
Limitada, pel seu coneixement i efectes.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del
dictamen manifestant que, són les oficines que hi ha darrera de la Volvo, al
costat de l’avinguda del Carrilet.

Aquí hi havia cinc activitats perquè es donaven una per a cada 800
metres i el que fem és passar l’espai a 300 metres i passem de 5 a 8 activitats.
Pensem que això dóna una millora del valor de l’edifici en 480.000,- euros i
cobrem el 10% que són 40.000,- euros, per tant, és això, augmentar el nombre
d’activitats que poden haver-hi en aquell edifici.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

13.- Incloure al projecte de taxació conjunta del polígon 2 del
Pla Especial d’assignació d’usos del subsector Ribera-Serrallo, al senyor
Francisco Márquez Castro, com a titular d’un dret d’arrendament de local
destinat a magatzem a la parcel·la 60-B.

DICTAMEN

“Vist l’expedient d’expropiació pel sistema de taxació conjunta de les
finques compreses dins el Polígon 2 del Pla especial d’assignació d’usos del
subsector Ribera-Serrallo de Cornellà de Llobregat, aprovat definitivament pel
Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de
Catalunya, en data 15 de novembre del 2000, que no contemplava els drets
d’extinció del contracte d’arrendament del senyor Francisco Márquez Castro
sobre local ubicat a la parcel·la 60-B.

Vist l’escrit de la Generalitat de Catalunya Departament de Política
Territorial i Obres Publiques de data 7 de febrer de 2007, amb registre general
d’entrada a l’Ajuntament número 4941, on tramet còpia de la sentència ferma
dictada en data 28 de setembre de 2006, per la Secció Segona de la Sala
Contenciós Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya,
que estima parcialment el recurs contenciós administratiu número 1834/01
interposat pel senyor Francisco Márquez Castro, contra l’acord d’aprovació
definitiva del projecte abans esmentat, i ordena la inclusió en el Projecte de
taxació conjunta, al senyor Francisco Márquez Castro com a titular d’un dret
d’arrendament de local destinat a magatzem ubicat en la parcel·la 60-B, i
procedir a la corresponent valoració

   Vist l’informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge, de data
14 de juliol de 2008, obrant a l’expedient i posant de manifest que el full
d’apreuament realitzat per l’empresa GPO, la qual ha realitzat totes les
valoracions del Projecte d’expropiació per taxació conjunta del Polígon, d’acord
a l’article 100 de la Llei 83/1980, ascendeix a la quantitat de 2.309,95 euros
(inclòs premi d’afecció).

Vist l’informe de l’assessora jurídica d’Acció Territorial i Habitatge
obrant a l’expedient de data 16 de juliol de 2008.

       Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya,
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en
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relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria
absoluta del número legal dels membres de la Corporació.

Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents

ACORDS

Primer.- Incloure al projecte de taxació conjunta del Polígon 2 del
Pla Especial d’assignació d’usos del subsector Ribera-Serrallo de Cornellà de
Llobregat, al senyor Francisco Márquez Castro com a titular d’un dret
d’arrendament de local destinat a magatzem a la parcel·la 60-B.

 Segon.- Aprovar el full d’apreuament realitzat per l’empresa GPO, la
qual ha realitzat totes les valoracions del Projecte d’expropiació per taxació
conjunta del Polígon, d’acord a l’article 100 de la Llei 83/1980, ascendeix a la
quantitat de 2.309,95 euros (inclòs premi d’afecció).

Tercer.- Notificar el present acord al senyor Francisco Márquez
Castro, a l’assessoria jurídica de l’Ajuntament, a la Generalitat de Catalunya
departament de Política Territorial i Obres Públiques.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del
dictamen manifestant que, quan vam fer la relació drets, aquest senyor tenia
l’arrendament d’un local que nosaltres pensàvem que no estava suficientment
justificat, i al final els Tribunals l’hi han donat la raó  i indemnitzem
l’arrendament d’aquest local amb 2.309 euros

A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP,
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández,  per manifestar que, quan es va a fer
una millora en la ciutat, quan hi ha unes persones amb les que fàcilment es
pot arribar a un acord, crec que s’hauria d’evitar això, perquè l’Ajuntament
paga el litigi amb diners públics, i aquest senyor s’ha tingut que gastar els
diners, i jo suposo que s’ha gastat més de 2.309 euros que és el que se l’hi ha
tornat.

Per tant, és com venim dient sempre quan s’expropia o s’actua, el
PP mai ha entès el per què s’ha d’obligar -aquest senyor en concret és una
persona molt gran, jubilat -a anar al Jutjat i que després el Jutjat li doni la
raó, o sigui vol dir que la tenia des del principi i per dos mil euros crec que no
mereix la pena.

Novament pren la paraula el senyor Antonio Martínez, per
manifestar que, em semblaria bé si en tots els casos els jutjats donessin la raó
a les persones que nosaltres expropiem, però no és així, sinó que és en la
minoria dels casos i nosaltres estem per defensar els interessos de la majoria
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no els interessos individuals i, per tant, l’obligació de l’Ajuntament és pagar els
diners que creu just a les persones  que així ho justifiquin i no més, i si ens
equivoquem, per això hi són els jutjats, ja que si nosaltres pre jutgéssim
sempre que tenen raó estaríem pagant les expropiacions molt més del que
realment ens costa i, a més, -insisteixo- normalment els jutjats ens donen la
raó a nosaltres i no al litigant.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE POLÍTIQUES DE
CIUTADANIA

14.- Designar a la senyora Maria José Pardo Lanuza, Regidora-
delegada d’Acció Social i Salut Pública, com a responsable política del pla
d’actuació que garanteixi el compromís estratègic de la corporació local,
comarcal i provincial relatiu a la Xarxa Sida i Món Local a Catalunya.
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DICTAMEN

“Relatiu a l’adhesió de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, a la
declaració de Bases Xarxa Sida i Món local a Catalunya.

La sida continua essent actualment un problema de salut pública
important, tot i que el dibuix de l’epidèmia  ha variat substancialment, ja que
n’han disminuït les infeccions per via parenteral però n’ha augmentat la
transmissió sexual. Per altra banda, en augmentar l’expectativa dels malalts,
s’ha donat una relaxació clara del discurs preventiu.

El Món Local ha tingut una clara voluntat de treballar la prevenció
en molts casos i esdevé un marc idoni per cercar complicitats i dinàmiques
participatives entre els diferents agents.

El 29 d’abril de 2003 es va celebrar la I Jornada Sida i Món Local a
Catalunya. A partir d’aquí va néixer la voluntat de crear la xarxa Sida i Món
Local, que pretén:

• Definir  un model comú d’intervenció comunitària.
• Donar suport als agents implicats.
• Impulsar iniciatives per afavorir la sostenibilitat dels programes.
• Impulsar accions comunes.

Vist que en data 13 de desembre de 2004, la senyora Maria José
Pardo Lanuza, regidora–delegada de Salut Pública, Consum i Benestar Social,
va signar  la declaració de  Bases per a la constitució de la Xarxa de Sida i
Món Local a Catalunya, designant-la com a responsable política del pla
d’actuació que garanteix el compromís estratègic de la corporació local.

Atès que mitjançant acord de Ple de data 31 de març de 2005, es va
aprovar en el punt quart la designació de la senyora Enriqueta Maria José
Pardo Lanuza, Regidora–delegada de l’Àrea de Salut Pública, Consum i
Benestar Social, com a responsable política del pla d’actuació que garanteixi el
compromís estratègic de la corporació local, comarcal i provincial.

Atès les passades eleccions locals convocades mitjançant Reial
Decret 444/2007, de data 3 d’abril, i constituït el nou Ajuntament el passat
dia 16 de juny.

Atès que mitjançant Decret de l’Alcaldia núm. 3990/07 de 18 de
juny de 2007 es va procedir a establir el règim de delegacions general de les
seves competències en els membres en diferents Regidors i Regidores,
resultant d’aquest nou Cartipàs Municipal la delegació a favor de la senyora
Enriqueta Maria José Pardo Lanuza, Regidora–delegada de l’Àrea d’Acció
Social i Salut Pública.
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Vist l’informe favorable del cap administratiu d’Acció Social, Salut
Pública i Consum, en el qual es valora positivament el fet que l’Ajuntament de
Cornellà de Llobregat formi part de la Xarxa Sida i Món Local.

Vist l’informe favorable de la Comissió informativa de l’Àrea de
Serveis a la persona.

Es proposa a l’aprovació al Ple de l’Ajuntament de Cornellà els
següents

ACORDS

 Primer.-  Que s’acordi la designació de la senyora Maria José Pardo
Lanuza, regidora–delegada d’Acció Social i Salut Pública, com a responsable
política del pla d’actuació que garanteix el compromís estratègic de la
corporació local, comarcal i provincial relatiu a la Xarxa Sida i Món Local a
Catalunya.

 Segon.-  Que s’acordi la designació de la senyora Mireia Colom Solé,
directora de Salut Pública, com a responsable tècnic que s’encarregui de la
coordinació, dinamització i execució del pla d’actuació.

 Tercer.- Establir un mecanisme de coordinació entre els diferents
departaments, àrees i entitats  implicats en el pla d’actuació territorial.

 Quart.- Notificar a les persones interessades aquesta resolució, amb
l’expressió de la possibilitat d’interposar-hi els recursos corresponents.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part de la senyora Enriqueta Pardo Lanuza, Regidora Delegada
de l’Àrea d’Acció Social i Salut Pública, es fa una explicació del dictamen
manifestant que, ja participen en aquesta Xarxa fa molts anys. La sida no és
una malaltia que estigui eradicada i, per tant, s’ha de continuar treballant
perquè hi hagi prevenció, coneixement i informació per evitar la malaltia

A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo,
per manifestar que, la designació no és només de la senyora Mª José Pardo,
sinó que també inclou a la tècnica de Salut Pública com a responsable tècnic.

 VOTACIÓ

Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels
assistents.
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Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA

15.- Constituir el Consell Municipal de Salut de Cornellà de
Llobregat.

MOCIÓ

“La Constitució Espanyola de 1978 ha consagrat definitivament els
Principis Fonamentals que han d’inspirar l’actuació de tots els Poders Públics,
en particular pel que fa al dret de tots els ciutadans de participar en els
assumptes públics reconegut en el seu article 23, i a les obligacions dels
Poders Públics de promoure les condicions per a que la llibertat i igualtat dels
individus i grups en que s’integrin siguin reals i efectius, removent per a això
tots aquells obstacles que impedeixin o dificultin la seva plenitud i facilitant la
participació de tots els ciutadans en la vida política, econòmica, cultural i
social.

Aquests principis consagrats constitucionalment, han sigut
reconeguts posteriorment per la legislació reguladora del Règim Local, per una
banda en  els articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les
Bases del Règim Local, en relació amb l’àmbit estatal, i per altra banda, en  els
articles 61 i següents del Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de
Catalunya,  aprovada per Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, en relació
amb l’àmbit autonòmic que, per a facilitar aquesta participació ciutadana en
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la gestió dels assumptes municipals, instrumenten dos mecanismes
fonamentals, bé la creació d’òrgans territorials de gestió desconcentrada per a
facilitar la participació ciutadana en tots els temes d’actuació municipals, bé
la creació d’òrgans de participació sectorial per a facilitar la participació en un
àmbit concret d’aquesta.

En aquest marc aquest Ajuntament, fent ús d’aquestes facultats i
davant la important  incidència que els temes relacionats amb la salut tenen
en la ciutadania, considera de fonamental importància la creació d’un canal de
participació en aquelles qüestions municipals referides a àmbits d’activitat
pública que afectin o es refereixin a la salut, mitjançant la creació d’un
Consell de caràcter consultiu, que enriquirà l’activitat municipal, en la mesura
en que l’Ajuntament accedirà a una via de diàleg permanent amb les persones
i institucions que més a fons coneixen la realitat específica d’aquest sector.

Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 139.2 del Reial
Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals,
correspon al Ple de l'Ajuntament l’establiment de les normes de funcionament
d’aquest Consell sectorial.

Per tot això, aquesta Alcaldia, proposa al Ple de l’Ajuntament
l’adopció dels següents

ACORDS

Primer.- Constituir el Consell Municipal de Salut de Cornellà de
Llobregat, com a òrgan sectorial de participació de caràcter permanent, amb
competències de caire informatiu però no resolutiu, i com a instrument de
participació ciutadana en els assumptes municipals relacionats amb aquells
àmbits d’activitat pública municipal que afectin o es refereixin a la salut.

Segon.- Aprovar inicialment el Reglament Orgànic regulador del
Consell Municipal de Salut de Cornellà de Llobregat, el text íntegre del qual
figura com a annex a aquest acord.

Tercer.- Sotmetre l’esmentat Reglament a informació pública i
audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a efectes de
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en
el Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de
Catalunya, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament
sense necessitat de nou acord.

Quart.- Aprovat definitivament l’esmentat Reglament,  es publicarà
íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la Província, entrant en vigor
un cop transcorreguts quinze dies a partir de la seva total publicació.
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Així mateix, tant al Taulell d’Anuncis de la Corporació, com al Diari
Oficial de la Generalitat de Catalunya i al Butlletí d’Informació Municipal,
s’inserirà el corresponent Edicte anunciant la referència del Butlletí Oficial de
la Província en el que s’hagi publicat íntegrament el seu text.

Tan aviat entri en vigor aquest Reglament, incloure el seu text
íntegre  en l’Intranet municipal i en la pàgina Web de l’Ajuntament, pel seu
coneixement i consulta pels diferents Departaments municipals i per tota la
ciutadania.

Cinquè.- Comunicar el present acord a l’Administració de l’Estat i a
la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 65.3 del Reglament
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies
següents a la seva aprovació definitiva.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part de la senyora Enriqueta Pardo Lanuza, Regidora Delegada
de l’Àrea d’Acció Social i Salut Pública, es fa una explicació de la moció,
manifestant que, en principi, seria la constitució del Consell i l’aprovació
inicial del Reglament.

El Consell de Salut és com tots els consells municipals, el
Reglament és general, l’única cosa que varia són els objectius, i anomenaré
alguns que em semblen més importants, com és potenciar la participació
creant espais de reflexió, polític, tècnic i ciutadà, que creï una nova cultura de
la salut. Crear un fòrum de col·laboració entre les diferents institucions i
entitats ciutadanes que es preocupin d’una manera específica dels temes de
salut i sanitat en l’àmbit de Cornellà. Assessorar i donar elements per a la
validació dels programes duts a terme per l’administració municipal i
promoure acords entre l’Ajuntament, les entitats i les institucions proveïdores
de serveis de salut en l’àmbit local. Promoure la responsabilització ciutadana
al reglament durant un mes es poden fer les al·legacions corresponents.

A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM,
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, nosaltres no hem pogut
accedir als Estatuts i entenem que, com és una aprovació inicial, si tenim
alguna al·legació a fer ja la farem, per tant, donaríem suport a l’aprovació
inicial.

Volíem deixar constància de què en aquest Consell tan especial, és
bastant imprescindible que la Generalitat de Catalunya tingui algun paper, si
més no, l’ICCS i el Departament de Salut, perquè són les administracions
competents preferents i és on aniran adreçades la majoria de queixes i de
plantejaments, per tant, en tot cas, espero que qui dirigeixi el Consell tingui la
habilitat suficient com per incorporar d’alguna manera els/les treballadors/es
de la salut, perquè pugui funcionar millor aquest Consell.
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Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, he hagut
d’anar a Secretaria a veure el Reglament, i crec que no costava res passar-nos
el Reglament, ja que si es tracta d’aprovar-ho, facilitaria una miqueta el treball
als regidors/es.

Crec que en això estàvem, en posar a la Generalitat, perquè de fet,
quan el PP va presentar aquella moció, el retirar-la va ser perquè faltava
aquest punt de l’assistència d’algú responsable de la Generalitat, per tant,
crec que ja ha d’estar recollit.

M’agradaria fer una pregunta, hi ha Comissió Permanent? -no ho he
sabut llegir bé o no ho posa- estan presents els grups polítics en aquesta
Comissió Permanent?,  m’agradaria que m’ho aclarissin.

Novament intervé la senyora Mª José Pardo, per manifestar que, en
principi, participen en el Consell a nivell general, si més no, en el de Serveis
Socials no hi ha Comissió Permanent, només en la Comissió global, per tant,
els partits polítics participaran en tot el desenvolupament del Consell.

Potser he llegit molt ràpid -perquè soc molt ràpida llegint-, però en
principi, les institucions proveïdores del serveis de salut en l’àmbit local, i les
institucions proveïdores són l’ICCS i el Servei Català de Salut -si és necessari-
salut mental, etc. No ho he assenyalat perquè em semblava molt llarg dir tota
la participació, ja que encara està en període d’informació i ja vaig informar en
la Comissió Informativa de Polítiques de Ciutadania.

Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per manifestar que, en tot cas, afegir un parell de reflexions.

El Consell Municipal es constitueix en base al que diu la legislació
local, com tots els consells que tenim, no es constitueix perquè algú ho diu, és
a dir, quan la legislació local parla de participació, diu que es poden constituir
consells municipals per parlar de les competències municipals, no per parlar
del món o d’allò que no correspon. Ja vaig advertir que en aquests consells hi
havia un “hàndicap” que és que molta gent tindrà ganes de parlar d’allò al que
nosaltres no podem donar respostes, perquè no ens toca, perquè no són les
nostres competències i, en tot cas, el que faria és parlar amb els responsables
locals perquè s’incorporin, -si ho consideren- de forma voluntària, que poden
participar i no tenen cap inconvenient. Això és una cosa que s’ha parlat i ells
tenen la disposició a participar, però cal que tothom tingui clar -per començar
els grups polítics, i puc entendre que una entitat no ho sàpiga però un regidor
ho ha de saber- que el marc competencial del Consell Municipal és el que és i
serveix per al que serveix. Es constitueix amb un reglament -que no cal mirar-
ho perquè és el mateix que tenim per a tota la resta de consells-, no s’inventa
res, en tot cas, l’única diferència és la composició perquè cada consell té el seu
contingut d’entitats i persones que es poden incorporar. Potser -perquè jo
tampoc he vist qui s’incorpora- si teniu alguna proposta o heu pensat alguna
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cosa que pogués estar bé, com teniu un mes, doncs cap problema perquè
s’incorpori.

Ja vaig advertir quan es va fer la discussió de la moció, que la gent
tindrà més ganes de parlar d’allò al que nosaltres no podem donar respostes
que de les competències que sí tenim en temes de salut.

 VOTACIÓ

Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

ASSUMPTES URGENTS

Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a
l’ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de
l’Alcaldia-Presidència, s’acorda, per unanimitat, declarar-los d’urgència, de
conformitat amb el que disposa l’article 117 del Reglament Orgànic Municipal,
i es passa a tractar els assumptes següents:
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ÀREA D’ACCIÓ TERRITORIAL I HABITATGE

 1.- Aprovar inicialment la Modificació puntual del Pla General
Metropolità de 1976, a l’àmbit discontinu format pel Polígon 2 del Pla
Parcial de Can Millàs i els terrenys situats en el perímetre del sector
Siemens a la carretera d’Esplugues.

 MOCIÓ

“Vist l’expedient de modificació puntual del PGM-76 a l’àmbit
discontinu format pel polígon 2 del Pla Parcial de Can Millàs, i els terrenys
situats en el perímetre del sector Siemens a la carretera d’Esplugues,
d’iniciativa pública, redactat per l’arquitecte Ricard Casademont i Altimira de
l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat
Anònima.

Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament, de data 24 d’abril de 2008,
mitjançant el qual s’acordà sotmetre a informació pública el projecte de
Modificació abans esmentat, i que va ser publicat mitjançant inserció d’edictes
en el Butlletí Oficial de la Província en data 12 de maig de 2008, en els diaris
“El Periódico de Catalunya” de 6 de maig del 2008 i “La Vanguardia” de 10 de
maig de 2008, i a la web municipal per període de trenta dies, així com la
notificació efectuada als Ajuntaments del Prat de Llobregat, l’Hospitalet de
Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat,
sense que durant aquest termini s’hagin  presentat al·legacions o formulat
suggeriments, segons consta a l’informe de la Cap de l’Oficina d’Atenció al
Ciutadà, de data 22 de juliol de 2008.

Vist  l’informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge de data
21 de juliol de 2008, en sentit favorable i obrant a l’expedient, segons el qual
manifesta: “l’objectiu de la proposta de modificació és per un costat, reordenar
el sostre destinat a habitatges protegits a l’àmbit central de la població (sector
Millàs), preveure la possibilitat d’establir un centre assistencial de tercera edat
i habitatge protegit tutelat, (barri Pedró), ampliar el parc confrontat a
l’avinguda Alps, corregir unes errades de definició gràfica a l’alineació del
carrer Ignasi Iglesias i a les profunditats edificatòries del carrer Josep Fiter.
Així,  el sostre assignat, pel planejament, a la parcel·la B 10 del Pla Parcial
Millàs es resitua a la parcel·la B9 del mateix polígon, de tal manera que els
902 m2 de sòl que ocupava la parcel·la B 10 es qualifiquen de sistemes (zona
verda que amplia la superfície del parc i vitalitat), i a més la modificació
incorpora  ajustos en el traçat de les infrastructures de la zona Alps amb
carretera d’Esplugues;  a la illa amb front al carrer Joan Fernández l’expedient
de modificació  estableix en els terrenys situats a la cruïlla del carrer Ignasi
Iglesias amb Joan Fernández una qualificació mixta sistema
d’equipament/habitatge protegit (7b/hp) que permeti la implantació
d’habitatges tutelats, i al sòl  d’equipament existent (7b-2),  l’assigna  l’ús
sanitari assistencial, per l’establiment d’una residència geriàtrica, això
possibilita el compartiment d’una sèrie d’usos comuns entre l’equipament
geriàtric i els habitatges tutelats. Per altre part es corregeix l’errada detectada,
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a les profunditats edificatòries de les illes confrontades al carrer Josep Fiter al
document de modificació del PGM-76 al barri del Pedró, incorporant
l’existència del passatge Josep Fiter, a més de modificar l’alineació del carrer
Ignasi Iglesias amb la cantonada al carrer Joan Fernández”.

Vist l’article 23.1.a) i 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel
qual s’aprova el reglament de la Llei d’Urbanisme; i els articles 74, 83 i 94 del
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel que s’aprova el text refós de la
Llei d’Urbanisme de Catalunya.

Vist l’informe de l’assessora jurídica del Departament d’Acció
Territorial i Habitatge de data 22 de juliol de 2008, i obrant a l’expedient on
manifesta que “a la memòria del mes de juny de 2008 consta a l’apartat 2 que
els terrenys objecte de la modificació abasten propietats de l’empresa
municipal EMDUCSA, i que els terrenys, de diferents propietaris, als que
afecta una errada material, no són objecte de variació d’aprofitament,
entenem, que només serà d’aplicació l’exigència de l’article 70ter. 3 de la Llei
Reguladora de les Bases de Règim Local i 94.1.c) del Decret Legislatiu 1/2005,
de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme, en la
seva redacció donada per la Llei Estatal 8/2007, de 28 de maig del sòl, en
relació la inclusió dels propietaris i titulars de drets reals, sobre les finques
afectades per la modificació, tal i com ja ha posat de manifest la Directora
d’Acció Territorial i Habitatge al seu informe de 21 de juliol de 2008, obrant a
l’expedient, quan aclareix que tots els terrenys inclosos a l àmbit  de la
modificació, llevat els qualificats com a zona 7b/hp (propietat d Emducsa) no
han sofert variació  d aprofitament que faci necessari la presentació de les
dades registrals dels darrers 5 anys, d acord a la legislació vigent. Abans de
aprovació provisional s incorporarà a l expedient les dades registrals dels

propietaris de la zona 7b/hp, avui d Emducsa, als últims cinc anys .

Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya,
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot  favorable de la majoria
absoluta del número legal dels membres de la Corporació.

Per tot això l’Alcalde-President, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció
dels següents

ACORDS

 Primer.- Aprovar inicialment de modificació puntual del PGM-76 a
l’àmbit discontinu format pel polígon 2 del Pla Parcial de Can Millàs, i els
terrenys situats en el perímetre del sector Siemens a la carretera d’Esplugues,
d’iniciativa pública, redactat per l’arquitecte Ricard Casademont i Altimira de
l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA).

 Segon.- Sotmetre el present acord a informació pública, mitjançant
la inserció d’edictes al Butlletí Oficial de la Província, dos dels diaris de
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premsa periòdica de més divulgació del municipi, així com a la web municipal,
per període d’un mes, així com concedir audiència a les persones interessades
amb citació personal. La documentació integrant de l’expedient administratiu
es podrà consultar de dilluns a divendres laborables, en horari de 9’30 a 13’30
hores, a les dependències d’Acció Territorial i Habitatge de l’Ajuntament de
Cornellà de Llobregat, al carrer Racó d’Enric Mora, 8 (Edifici de la Rectoria)
08940 – Cornellà de Llobregat.

 Tercer.- Notificar el present acord a tots els interessats i als
Ajuntaments del Prat de Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de
Llobregat, de Sant Joan Despí i d’Esplugues de Llobregat.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació de la
moció, manifestant que, és per aprovar inicialment la modificació puntual del
Pla General, –per entendre’ns- al pàrquing que era abans de Siemens, on
estem fent l’escola bressol del Pedró.

El que fem primer és, la parcel·la que va vendre Emducsa per poder
fer habitatge assistit, s’aprova inicialment allò que ja vam aprovar el 125, on
es fan els 40 i escaig habitatges assistits. Es fa la residència de la tercera edat,
es fa el pàrquing, i l’edifici que anava en la zona de Millàs en la zona aquesta
on està l’escola bressol en la zona d’Alps, el fem desaparèixer i l’edificabilitat la
passem a Millàs 2 que és la zona aquesta que està enfront, just al costat d’uns
edificis que anirien des de la carretera d’Esplugues fins el Tanatori.

A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM,
senyor Arnau Funes Romero, per manifestar que, volia matisar que lògicament
ho aprovarem però entenc que, pel calat de l’aprovació, fer-ho com assumpte
urgent el 31 de juliol, doncs sembla una mica fet “con nocturnidad y alevosia”,
però bé, entenc que els ritmes són els que són i que segurament així agilitzem
la feina i al setembre ens hi podrem posar, però bé, suggereixo o prego que en
la propera Comissió Informativa  amb plànols davant i amb més possibilitats,
el regidor ens ho acabi d’explicar als diferents grups.

Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per assenyalar que, aquest punt ha estat tractat a la Comissió
Informativa. Provablement tu no vas ser-hi, però s’ha tractat, s’ha explicat
amb plànols tot el que estàvem fent, i el que estàvem modificant.

Tot seguit intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora
Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, he vist aquest matí on
estan fent l’edifici al costat de la Trepa, que estan posant grava al terra, com
quedarà allò?
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Novament pren la paraula el senyor Alcalde per manifestar que, el
que s’està construint ara és la Delegació d’Hisenda.

La senyora Espinosa pregunta, i els camions de grava?, el senyor
Alcalde li contesta que tot això és Hisenda, estan fent la construcció.

 VOTACIÓ

Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels
assistents.

Vots a favor:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

II

PART DE CONTROL

MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS

1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referent a la
redacció d’un Reglament de participació dels Grups Polítics Municipals
en els mitjans de comunicació municipal.
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 MOCIÓ

“Exposició de motius:
La Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya ens diu en el seu

article 170/2 que el Ple de l’Ajuntament ha de garantir la participació dels
regidors i dels Grups Municipals en els òrgans d’informació i difusió
municipal, com poden ser la televisió local, les emissores de ràdio municipals,
les publicacions o els butlletins editats per l’Ajuntament. En aquest sentit els
respectius plens han d’aprovar un reglament que reguli les condicions d’accés
i d’ús d’aquests mitjans per part dels regidors i els Grups Municipals
constituïts en el si de la Corporació.

Tenint en compte que la participació dels Grups Polítics d’aquesta
ciutat, tant en la revista Cornellà Informa com en la ràdio Municipal pot i ha
de ser clarament millorable, i que si comparem la participació del govern en
els esmentats mitjans podem afirmar que els grups de l’oposició no disposem
d’aquests mitjans de forma plural i equitativa creiem que existeix un greuge
comparatiu que s’ha de solucionar.

Per tot el que s’ha exposat, proposem al Ple el següent

ACORD

Que el Govern municipal compleixi la Llei i presenti un projecte de
Reglament de participació plural en els Mitjans de Comunicació Municipals en
els termes previstos per l’article 170.2 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28
d’abril, pel qual es va aprovar el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim
Local de Catalunya.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part de la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora Mª
Isabel Espinosa Fernández, es fa una explicació de la moció manifestant que,
al setembre de 2006 vàrem portar al Ple aquesta mateixa moció amb dos
punts més, o sigui, aquesta vegada l’hem retallat. Aleshores reclamàvem un
reglament d’utilització dels mitjans de comunicació públics i demanàvem que
en els espais destinats als grups en el Butlletí Municipal es col·loqués la foto
de qui escrigués l’article i, a més, sol·licitàvem que es debatés per part dels
portaveus, els temes a tractar en les tertúlies de ràdio que, de veritat, a
vegades, no estem molt d’acord en les dates i amb allò que es tracta. Aleshores
es va desestimar la moció i, a més, alguns grups ens van dir que intentàvem
interferir en la tasca del personal tècnic de la ràdio, cosa que, sens dubte, res
més lluny de la realitat.

Seguim pensant que seria el més normal i plural que s’aprovessin
aquests modestíssims suggeriments, però per no crear debat hem retirat
aquests punts i només demanem que s’elabori i s’aprovi un reglament de
funcionament, i en aquest marc aportarem idees i és on ho debatrem -que
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segurament els altres grups tindran altres idees-. Nosaltres considerem que
els mitjans de comunicació municipals són instruments necessaris per a un
servei públic essencial, la informació i participació política i social dels
ciutadans, també han de ser instruments útils per a la difusió de la cultura i
la defensa dels drets i llibertats de les persones. És evident que aquests
mitjans han d’estar reglamentats perquè han de respectar el concepte de
servei públic i recollir d’una forma plural i equitativa el dret de participació, a
més, del dret a rèplica, accés i rectificació.

Si m’ajusto al que se’m va dir en la Comissió de Portaveus, crec que
a aquesta moció li passarà el mateix que li va passar en el 2006, però jo soc
persistent -vosaltres em coneixeu- i l’entraré com a moció, com a prec, fins
que algun dia aconseguim que hi hagi un reglament que no només reguli el
butlletí o l’emissora de la Ràdio, sinó que també en la pàgina web de
l’Ajuntament tinguem alguna cosa a dir els partits polítics sobre el seu
disseny, suggeriments, i el que ha d’aparèixer allà.

A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA,
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, estem en contra de la
moció perquè pensem que existeix el ROM que regula la participació dels
grups municipals en els mitjans d’informació i difusió municipal, encara que
ens agradaria que fos més participatiu, però és el que democràticament es va
aprovar en un Ple.

Acte seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, votarem a favor
perquè estem d’acord amb el que demana la moció, tant és així que fa cinc
mesos -el 28 de febrer- el nostre grup municipal va presentar una moció,
gairebé amb els mateixos termes que també va rebre el suport dels grups de
l’oposició i les abstencions i consideracions en el mateix sentit en què anava la
moció de grups que estan formant part del Govern.

Nosaltres podem estar d’acord amb què hi ha uns articles que
defineixen la participació dels grups municipals en els mitjans de comunicació
inclosos en el ROM, però perquè quedi recollit i perquè s’entengui quina és
exactament aquesta participació -que molts dels regidors aquí presents
consideren insuficient- en aquests moments no estaria de més desplegar-ho
en un altre reglament, manual d’ús – digueu-li com vulgueu-, crec que
podríem seure tots i parlar-ne.

Cito literalment les paraules de la regidora a qui compet aquest cas
que va respondre a la meva moció dient “durant aquest mandat tenim previst
fer una revisió i actualització de la pàgina web municipal així com de la Revista
Cornellà Informa i naturalment tindrem en compte i valorarem les iniciatives que
ens han proposat”. D’això fa sis mesos i espero que realment s’estigui tenint en
compte, que s’estigui treballant i des d’aquí ofereixo la col·laboració del nostre
grup en tot el que se’ns vulgui tenir en consideració i aquesta possibilitat
d’asseure’ns tots en una taula i poder fer realment aquest manual d’ús –si no
li volem dir reglament, per no entrar directament en el mateix terme que el
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ROM que ja existeix- que desplegui quina és aquesta participació, quins els
drets i quins els deures, crec que seria perfectament necessari com ja existeix
en altres llocs.

Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que, no sé ben bé com queda aquesta
moció, perquè diu que la modifica però no tenim el text. Concretament
aquesta la votarem en contra perquè aquí demana que el Govern Municipal
compleixi la Llei, i jo crec que el Govern Municipal està complint la llei perquè
tots vam votar favorablement el ROM i en aquestes qüestions es compleix el
que el ROM va aprovar, encara que nosaltres sempre hem cregut i hem
demanat –tant quan estàvem en l’oposició com ara al Govern- tenir una major
visualització, tant dels representants polítics com dels grups polítics, dintre de
la revista Cornellà Informa, però això no vol dir que no estiguem complint la
llei, per això votarem en contra.

A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, estem amb un dubte.
Hem d’aplicar allò que diu el Text Refós de la Llei Municipal de Règim Local o
hem d’aplicar allò que diu la Llei de Comunicació Audiovisual de Catalunya,
però el que és clar és que alguna de les dues lleis l’hem de concretar.

El que diu el ROM lògicament defineix quins són els espais de
participació i deixar clar les possibilitats d’opinió dels diferents grups, però
aquí és cert que estem parlant d’una miqueta més enllà i estem parlant de què
hem de buscar un sistema, un mecanisme, hem de regular un reglament,
busqueu la fórmula, però hem de buscar un sistema on quedi clar com es
reflexa el pluralisme polític d’aquest Consistori i d’aquesta ciutat en el conjunt
dels mitjans.

A mi em sembla -i perdoneu el to- que Ràdio Cornellà en aquests
moments no passaria per un sedàs massa bo d’allò que és el pluralisme, del
que seria un informe de l’Audiovisual de Catalunya. El nivell de pluralisme de
Ràdio Cornellà, les dades sobre informacions, sobre entrevistes, sobre
possibilitats d’opinió del conjunt de regidors/es del Consistori és baix , això no
vol dir que no puguem millorar i, per tant, si aquesta eina que planteja el PP
ens ajuda a què això sigui un fet i que, per tant, el nivell de pluralisme de la
ciutat i el nivell de pluralisme en els mitjans de comunicació millorin, sembla
que pot ser una bona idea. L’únic que em queda per saber és si es considera
que el que cal aplicar és la Llei de Comunicació de Catalunya o hem d’anar a
la Llei de Règim Local i, per tant, hem de buscar un espai intermedi. En tot
cas, això és una consideració jurídica que la deixo als serveis de Secretaria o a
qui correspongui, però em sembla que si la llei diu que ha d’haver un sistema
d’aquest tipus, doncs s’haurà de crear.

Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC-PM,
senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, votarem en contra, entre
d’altres coses -com ha dit el Grup de CiU- el que demana de veritat la moció és
que es compleixi la llei, i l’estem complint, per tant, nosaltres pensem que el
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ROM ja marca els temes de participació, una altra cosa és que hi hagi grups
que no estiguin d’acord amb el que marca, però bé, quan es vota una cosa mai
estem contents del tot del que hem votat, i el ROM el vàrem votar entre tots.

Dir això de què la Ràdio no compleix no sé què de la pluralitat,
doncs no ho sé,  jo no sé si el Grup d’Iniciativa segueix dia a dia Ràdio
Cornellà, -ho dubtaria molt-. A part d’això, Ràdio Cornellà té el seu propi
Consell i és on s’han de dir aquestes coses, no en el Ple, per tant, el que diria
és que abans de demanar instruments nous utilitzem els que ja tenim i que no
els utilitzem.

Novament intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora
Mª Isabel Espinosa Fernández, per dir als companys de CiU, que es llegeixin
l’acta del 2006, és molt fàcil -lamentablement a vegades s’ha de pagar uns
preus per ser al Govern- però que la llegeixin, perquè a més diu: “proposem
que per a la pròxima legislatura tornar a parlar”, ara s’han buscat un
subterfugi –cosa que em sembla molt bé- però bé, ja sabem perquè voten no.

Quant al Govern, dir-los que crec que no es compleix la Llei perquè
sí que és cert que queda recollida en el ROM la participació dels grups de
l’oposició, però no queda regulat com utilitzen vostès -el Govern- un mitjà
pagat amb diners públic, i en aquest Reglament sí que hi hauria de quedar.
Sabem que tenen majoria absoluta i, per tant, la participació seria bastant
més àmplia de la que tenim dos o tres regidors, però la seva participació no
està regulada i sí està la dels grups de l’oposició, per tant, m’agradaria saber
en quin tant per cent els compet a vostès sortir en la revista Cornellà Informa.
I haig de dir -i aprofito per dir- que crec que és una falta de respecte que quan
els portaveus o els membres dels partits acudim a un acte, busquin qualsevol
motiu, dóna el mateix flors, ocells o gossos, però no sortim, i anem a aquests
actes i la ciutadania, les persones que ens voten, tenen el dret a saber que els
seus representants anem als actes institucionals, i rarament, -a vegades, quan
ens toca com un regal de reis- de tant en tant sí, però el que sí es nota és que
els que participen en el Govern han augmentat la quota.

De nou pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM,
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, lògicament en el marc del
Consell del Patronat de la Ràdio ja plantejarem els elements més concrets als
que em referia quan abans he intervingut, però hi ha elements concrets i
exemples concrets que podríem posar sobre entrevistes que es fan a la Ràdio i
entrevistes que no es fan a la Ràdio. Després de debats com, per exemple, el
que hem tingut avui, aquest debat que estem tenint avui, ningú de la Ràdio
ens preguntarà sobre què hem opinat, només és un petit exemple que en tot
cas té a veure amb el nivell de pluralitat que amb els mitjans tenim, no té a
veure amb les capacitats o no professionals de l’equip que dirigeix la Ràdio, no
estic plantejant això, estic parlant de nivells de pluralitat, però en qualsevol
cas, com que no era el punt del debat, doncs no insisteixo i en el proper
Consell  entraré més en detall del que vull parlar, perquè jo escolto bastant
Ràdio Cornellà, des que es pot escoltar per Internet un té la facilitat per
escoltar-la.
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Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per
manifestar que, algunes vegades es confon el que ells farien amb el que altres
no fem, provablement això també passa i clar tots els que estem aquí no estem
per donar moltes lliçons perquè això no és una bombolla, però sinó aquestes
mateixes lliçons s’haurien de donar en altres llocs, i jo no les escolto, per tant
parlem d’aquí.

El que diu la Llei és clar: presència, i la presència està garantida
perquè així es va acordar en el Reglament Orgànic Municipal, està garantida
amb el que tenim que és Ràdio Cornellà mitjançant el seu Institut Municipal,
està garantida si es volen fer aportacions o crítiques en la Comissió
Informativa corresponent, per tant, està garantida i és evident que li toca al
Govern Municipal dirigir, com li toca al Govern de la Generalitat, al Govern de
la Diputació, al Govern de l’Estat o al Govern de qualsevol ajuntament que
podem agafar. Per tant, jo diria que respecte al principi de la informació i al
principi que implica presència plural en aquests mitjans respecte als grups
municipals, no es pot parlar reclamant la pluralitat, s’ha de tenir una mica de
respecte als grups municipals que estem al Govern, ja que els grups
municipals que estem al Govern vam pactar al seu moment -que podem
discrepar ¡faltava més! i això s’ha posat en evidència moltes vegades en aquest
Ple, ara i a l’anterior mandat-, per tant, respecte, només demano respecte, ja
n’hi ha prou de dir algunes coses que no són, això sí que no ho accepto,
perquè no es pot parlar en nom de la pluralitat quan no s’accepta l’actitud que
demostra la pluralitat d’aquest Ple.

 VOTACIÓ

Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels
assistents.

Vots  en contra:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.
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Vots a favor:

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

2.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referent a
l’elaboració d’un Pla estratègic econòmic de la Ciutat.

 MOCIÓ

“Proposició:
Tenint en compte la greu situació de crisi econòmica que s’està

patint, demanem al Govern Municipal que impulsi dintre del marc del Pacte
Local l’elaboració d’un Pla estratègic econòmic de Cornellà, d’acord amb els
sectors socials i econòmics de la Ciutat per tal d’impulsar mesures efectives de
lluita contra la crisi econòmica .

Aquest Pla haurà d’incloure, entre d’altres aspectes, mesures de
suport a les famílies i aquelles persones més vulnerables als efectes de la crisi,
a les petites i mitjanes empreses, els autònoms, la competitivitat i nous acords
en polítiques d’habitatge, i, tanmateix, mesures d’ajust tributàries i del
pressupost municipal.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ

Per part de la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora Mª
Isabel Espinosa Fernández, es fa una explicació de la moció manifestant que,
és una reducció d’una moció que el PP –ho dic per a aquells/es que tinguin la
idea de dir que és una moció copiada- l’està presentant en els ajuntaments on
governen i on no governen. He tret tot el que era la part expositiva, ja que del
que es tracta és de fer una proposta. De fet, vaig posar “proposició” i vàrem
haver d’arreglar-ho perquè era una “proposició” el que estava fent i per motius
de reglament també vàrem canviar el nom i hem posat “moció”.

Aleshores, creiem necessari que el Govern elabori un Pla estratègic,
que, comptant amb tots els agents socials -la moció diu dins del marc del
Pacte Local- ajusti les previsions del pressupost a l’important crisi que s’està
patint. La previsió de què la situació econòmica continuï empitjorant en els
pròxims mesos fa imprescindible que s’adaptin les despeses als ingressos que
realment vagin a materialitzar-se. Pensem que aquest any –més que mai- el



59

pressupost ha de ser auster, mantenint i augmentant només la despesa social.
Hem vist –he estat a Secretaria veient el Pla Econòmic- que les previsions no
són res tranquil·litzadores, he vist l’informe de l’Interventor i, per un costat la
contenció o reducció d’ingressos d’aquí al 2011 i per un altre costat un
augment important en les despeses, un dels més notables les partides
destinades a personal.

Aquestes són reflexions, ja que ens espera un temps complicat,
recessió autonòmica, atur, increment de les hipoteques –ja ho estem vivint- i
això suposarà un deteriorament important de l’economia de les famílies i, per
tant, també de l’Ajuntament a l’hora de recaptar. Suposo que això ja ho
coneixen vostès i no els estic dient res de nou, però sí que el PP de Cornellà els
demana que posin mesures encaminades a superar el període de crisi i sense
perdre, a ser possible, el poder adquisitiu, amb una aposta per la contenció i
l’austeritat, mantenint els serveis però estalviant al màxim en tot allò que en
temps de crisi es considera superflu. Podria donar una gran llista del que jo
considero superflu, però no entraré en això, aleshores més que res, això és
una idea. En lloc de com a moció podria passar com un prec, però he preferit
perquè el govern es posicioni passar-la com a moció

A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA,
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, el vot és negatiu ja que
l’Equip de Govern fa un temps que estem preparant un pla d’actuació, des de
la creació d’un fons econòmic-social, com la relació que nosaltres des del
mateix departament estem tenint amb Cáritas, Acció Solidària i altres entitats
per analitzar la situació que s’està creant degut a la crisi.

Estem fent una recollida de dades del Departament de Treball,
Serveis Socials, Educació i es coordinarà tot a través de l’Agència de Cohesió
Social. Pensem que al mes de setembre podrem començar a tenir unes
mesures, encara que realment no tenim detectada una situació tan greu, però
penso que serà a partir d’octubre, perquè hem vist les ajudes menjador i hem
comprovat que encara no es detecta una situació greu.

Voldria contestar a la senyora Isabel Espinosa que en el tema dels
treballadors de l’Ajuntament no són suficients pels que necessita aquesta
ciutat, per tant, que es digui que tenim massa funcionaris em costa molt
admetre-ho.

Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, m’abstindré en
el ben entès de què crec que sí que és necessari que els propers pressupostos
reflectissin la situació real, però crec que quan arribi –de fet abans del mes
d’octubre d’enguany- es debatran junts els pressupostos i les ordenances i
taxes. La meva abstenció va en el sentit de què crec que sí que serà necessària
una tasca conjunta i que aquest cop es permeti la participació i s’adoptin
algunes de les idees, -de fet ja es va dir que es faria així- quan es presentin
al·legacions a les ordenances i a les taxes, quan hi hagi alguna idea
imaginativa que pugui ser positiva de cara a poder pal·liar la situació -que en
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algunes famílies de Cornellà serà més greu que en d’altres- a facilitar el
pagament d’aquests impostos, d’aquestes taxes, a buscar també, no només
mesures que puguin pal·liar la crisi econòmica sinó també que vagin a favor
del medi ambient o que vagin a favor de tenir una ciutat més participativa,
etc., en tots i cadascun dels sentits en què poden anar unes al·legacions. En el
tema dels pressupostos ja es debatrà quan arribi el moment i la meva
abstenció –insisteixo- va en el sentit de què realment es permeti que es puguin
aportar idees i que hi hagi un debat ric abans d’arribar el dia de la votació dels
pressupostos en aquest Ple.

Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que, nosaltres votarem en contra
d’aquesta moció perquè des de l’Equip de Govern ja s’està treballant per mirar
de pal·liar els efectes que la crisi pot portar. Ara ja s’està treballant en els
pressupostos que es presentaran al mes d’octubre. A l’última Comissió
Informativa d’Economia i Societat també se’ns va parlar dels fons que es
creava perquè les famílies de Cornellà, que puguin tenir problemes en el dia a
dia,  poder solucionar-los des de les possibilitats de l’Ajuntament, o sigui, que
és una cosa que ja s’està fent.

A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, és una posició difícil
per a mi, perquè realment no sé què estic aprovant i, per tant, d’entrada em
posicionaré amb una abstenció perquè entenc que és la posició raonable, ja
que el text no em permet aprovar res en concret sinó que, en tot cas, és un
conjunt de reflexions que la majoria comparteixo i que, per tant, es faran en
l’Equip de Govern perquè pugui ser sensible a elles i les pugui administrar.

És el tema que més em preocupa en aquest moment o que més ens
preocupa com a Grup Municipal, és el tema principal dels propers mesos. És
evident que a la nostra ciutat l’impacte de la crisi serà més important que en
altres llocs, no ens hem d’amagar, hem de ser conscients de la ciutat que
tenim, de les possibilitats que té la gent que viu a la nostra ciutat i, per tant,
ens hem de posar de mans i mànigues per poder ajudar en la mesura de les
possibilitats a que la crisi tingui el menor impacte possible. Soc conscient que
l’Ajuntament de Cornellà té unes competències limitades i unes possibilitats
limitades d’evitar que la crisi econòmica vagi a més i, per tant, en tot cas, totes
són petites mesures reparadores que poden ajudar.

Ja fa tres Comissions Informatives que vam demanar al regidor que
ens facilités dos nivells de dades diferents, i em sembla que ens falta un nivell
de dades importants sobre el nivell d’atur, el nivell d’activitat econòmica, el
nivell de comerços que tanquen a la ciutat, aquest tipus de coses que ens fan
tenir una idea real de la vida econòmica que té la ciutat i, per tant, ens
podrem fer una foto real de com pateix la ciutat la situació econòmica i
després ens hem de fer una foto de quin és l’impacte pressupostari que tindrà
per a la caixa de cabals la reducció d’ingressos.
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Eren dues preguntes, dues reflexions que hem llançat, que no hem
debatut encara en la Comissió Informativa, que no hem tingut una Comissió
Informativa on poguéssim parlar, que no hem tingut una Junta de Portaveus
on poguéssim parlar d’aquest tema en profunditat, per tant, el que interpreto
aquí és que es demana que d’això es pugui parlar, que, en lògica, del que va
ser al seu dia el Pacte de l’ocupació -segurament ampliat a més coses-,
puguem entrar a parlar i puguem tenir possibilitats de participació els grups
de l’oposició, en el ben entès que no és una qüestió que afecta només al
Govern Municipal, sinó que és una qüestió que afecta al conjunt de la ciutat i
a les persones que en ella hi viuen, per tant, nosaltres el que en tot cas sí que
demanaríem és que se’ns permetés participar de les reflexions.

El Portaveu de CiU ha dit que a l’anterior Comissió Informativa
d’Economia se’ns va explicar el fons dels 700.000 euros que ha creat
l’Ajuntament, però em sembla que no és exacta la reflexió, tenim més
informació per la poca informació que va donar el País el diumenge, que per la
que va donar la Comissió Informativa. Per tant, un exemple d’una cosa
concreta de la que voldríem tenir més informació és d’aquest fons de 700.000
euros, de com ha funcionat i com funcionarà. En definitiva, estic una mica a
l’espera de què el grup majoritari del Govern vegi com entoma aquesta reflexió
que compartim, en el ben entès que no és una proposta concreta o és una
proposta que no es pot concretar en res.

   Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC-PM,
senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, cenyint-me al que diu la
moció, no al que ha explicat la seva Portaveu, que té poc a veure amb el que
diu la moció, ja que ella ha explicat no sé què del pressupost i de què s’ha de
revisar i que cal ajustar-se el cinturó i que els funcionaris cobren molt -encara
que després dóna suport a que cobrin més-, per tant, no té res a veure, ha dit
que la partida més important és la dels salaris dels funcionaris. Tenint en
compte el que està escrit no el que ha dit -que dic que no té res a veure amb el
que està escrit- nosaltres votarem en contra perquè pensem que l’elaboració
d’un pla estratègic o amb els sectors socials i econòmics de la ciutat l’impacte
que podria tenir en la nostra ciutat seria molt baix o nul.

Nosaltres creiem més en fer accions concretes com la creació
d’aquest fons que s’ha parlat, retenint en els pressupostos el 3% d’inversions i
l’1,7% d’ordinari. Quan vam crear l’Agència de Cohesió Social vam demanar
que presentin propostes concretes a partir de setembre de com es poden
desenvolupar tots aquests temes en la nostra ciutat i quines polítiques en
concret es poden aplicar i també la revisió del Pacte d’Ocupació perquè
tinguem un nou pacte d’ocupació. Nosaltres creiem més en mesures concretes
que en un pla estratègic d’aquests que creiem que tindria realment un impacte
gairebé nul o nul en la nostra ciutat.

Novament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP,
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, no tinc cap dubte
que vostès estan veient la crisi -encara que fa dos o tres mesos no la veien- i
estan fent coses, no tinc cap dubte d’això. El que he pretès aquí plasmar és
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que s’obri el diàleg amb els agents socials, ja que tenim un pacte local i, per
tant, crec que tenen alguna cosa a dir de la crisi, les empreses, les mitjanes
empreses, els que estan col·locant o descol·locant als treballadors, el comerç,
els sindicats, crec que alguna cosa tenen a dir de com o què aportar, de com
enfrontar-nos a una crisi.

Aquesta era la meva idea i haig de dir a la senyora Pardo que, de
veritat, no me’n surto de la meva sorpresa, perquè a l’últim Consell
d’assumptes socials o de com ara es denomini, vostè demanava idees per fer
front a la crisi dins del Consell, fer això mateix que estic demanant als que
participem, als diferents membres del Consell, perquè venia una crisi forta i
s’havien d’aportar idees i ara diu que no. Només espero una cosa: que ho
solucioni, perquè al dia d’avui hi ha molta gent a Cornellà que no està atesa
perquè el seu Departament no té diners i és el Departament al que no han de
faltar diners, -ja veu que estic demanant diners pel seu Departament-.

En la intervenció que he fet he dit que, potser, s’han te treure
moltes coses, i no he dit que cobrin molt els treballadors d’aquesta casa sinó
que, pel meu entendre, potser hi ha masses en segons quines àrees, no en
totes, perquè hi ha col·lectius que cobren bastant poc fa molts anys i que
estem servint -ja sabem de quins col·lectius- d’escola per als municipis del
costat que arriben i marxen, ja que en els altres ajuntaments cobren més.
Aleshores no hem de confondre ja que mai he dit això, crec que sí, que hi ha
molts càrrecs, per tant, és en això que demano estrènyer el cinturó, i he vist
que el mes passat va ser tot el contrari, alguns s’han quedat sense el conveni i
altres han pujat per la via ràpida.

Suposo que amb el temps ja veurem si aquesta idea no es plasma
perquè estic segura que vostès al final acabaran parlant, perquè de la crisi els
economistes que entenen diuen que és llarga i dura, i he vist els números, i
algun any serà francament dur per a aquest Ajuntament, per tant, crec que
totes les idees a aportar són bones.

Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per
manifestar que, evidentment sempre correm el risc que quan parlem de temes
que no controlem acabem en una espècie de tertúlia, i algunes vegades hi ha
tertúlies que s’haurien de suprimir perquè creen més confusió que aclariment
de les coses.

Vostès el que plantegen aquí és que fem un Pla Estratègic, -copiat
no sé d’on però és el que plantegen- i els que em coneixen de fa molts anys
saben que no soc gens partidari dels plans estratègics, però soc partidari
d’actuar, no tic cap inconvenient, perquè ho he fet en públic i davant d’un
ministre dir que estem en una situació de crisi econòmica i que les crisis tenen
els termòmetres que tenen i no necessàriament s’ha d’estar a 42 graus, es pot
estar a 37,5, però això vol dir que has d’actuar quan tens una punta de febre o
un inici de febre, doncs bé, aquest Ajuntament, sense necessitat de cap pla
estratègic, es va plantejar després de Setmana Santa, és a dir, a l’acabar la
Setmana Santa, dues consideracions. La primera és que podíem tenir una
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disminució d’ingressos, producte d’una desacceleració econòmica i una
caiguda de l’activitat econòmica, la qual ens afectarà com a la resta de
municipis i, en segon lloc, una previsió de què hi hauria provablement un
creixement de la demanda social, producte de la situació de l’atur o una
situació que també es pot produir que no té perquè estar relacionada amb
l’atur que és la de una certa fragilitat d’economies familiars.

Vist això, per la meva part vaig encarregar al Tinent d’Alcalde de
l’Àrea d’Economia que es reunís amb totes les àrees i que es reduís el
pressupost en despesa corrent, que no recordo si era 1,3 o 1,7 i un 3%
d’inversions. Aquest treball es va realitzar i d’això s’ha generat un fons de
contingència social. Per què?, doncs òbviament perquè si estem davant d’un
marc de menor ingrés i quan hem d’actuar és a final d’any i ens hem gastat
totes les partides i a sobre no tenim ingressos, és absurd. I la gent que ens
dediquem a això crec que, algunes vegades, han de tenir una capacitat
d’anticipació i la tenim, això a alguns els hi pot molestar, però la tenim, tenim
aquesta inspiració i intuïció, i s’ha creat aquest fons. Aquest fons només té un
objectiu que és l’Àrea d’Acció Social en el moment que amb el mateix criteri
que s’estan executant les partides actuals, es detecti un major creixement de
demandes, doncs aquest Ajuntament, a diferència de molts -i no posaré noms
de tots els colors- podrem actuar perquè a mi em preocupa aquesta ciutat i
això és el que farem.

Respecte als pressupostos del 2009 ja parlarem de cadascun per on
vol caminar, però avanço una cosa, en principi, aquest Govern Municipal i no
per al 2009, per al mandat que queda 2009-2010 i 2011, no va a resignar-se
ni va a renunciar als seus objectius. Evidentment s’haurà d’aguditzar la
nostra forma d’actuar i s’hauran d’aguditzar els elements de gestió però, en
principi –torno a repetir- ni ens resignarem ni renunciarem als nostres
objectius perquè pensem que amb els nostres objectius dins del que som, -ja
ho deia l’Antonio Martínez- avui en dia, en la situació econòmica que estem ni
el Govern del país -de l’Estat- té instruments per actuar sobre la moderació o
el creixement d’aquesta situació econòmica, per tant, menys un ajuntament.
Això sí, ja hem tingut reunions per als temes de polítiques d’ocupació, estem
tenint reunions amb el sector privat per intentar aconseguir que hi hagi
inversions en l’activitat econòmica de la ciutat, per tant, ens estem movent
sense necessitat de cap pla estratègic perquè tenim un pla, el pla que ja
sabem que en altres ocasions hem tingut que tirar cap endavant, això sí, amb
millors condicions que fa molts anys, i com aquestes condicions nosaltres les
hem creat i com tenim aquest patrimoni fruit de la bona gestió, del que es
tracta ara és retornar-ho a la gent que és més fràgil en aquesta ciutat, d’això el
nostre vot negatiu perquè el que vostès demanen nosaltres no ho necessitem,
ja ho tenim.
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 VOTACIÓ

Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels
assistents.

Vots en contra:

Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía, Jordi
García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo
Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado Cascajosa, Montserrat
Pérez Lancho i Joana Piñero Romera.

Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i
Núñez.

Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza.

Abstenció:

Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor Arnau Funes Romero.

Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano.

Vots a favor:

Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer.

3.- Precs i preguntes.

En primer lloc pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, en altres
èpoques em deien si m’escrivien les intervencions i després he vist amb alegria
que molts dels que ho deien, avui porten escrit les intervencions, o sigui que, a
veure si això de copiar les mocions prolifera.

Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per dir a la senyora Espinosa que, si farà una pregunta o ens
acomiadem per passar unes bones vacances.
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La senyora Espinosa contesta al senyor Alcalde que, és en resposta
al que ha dit vostè.

El senyor Alcalde pregunta a la senyora Espinosa si vostè vol fer
una pregunta.

La senyora Espinosa contesta al senyor Alcalde que, volia dir-li que
això que he portat com a prec també és copiat, bé, copiat no, passat del Partit,
jo soc una persona disciplinada. Intervé el senyor Alcalde per dir-li que, no ho
dubto. La senyora Espinosa afegeix que, exactament, no té motius.

Continua la senyora Espinosa amb la paraula dient que, és una
moció que ha passat com a moció i jo la passo com a prec. Passaré a la
senyora Secretària el text i la vaig  a sintetitzar.

Que s’estudiï dins del que s’ha fet aquests dies junt amb el Partit
Socialista, de dedicar el nom “Víctimes del terrorisme” a un carrer o plaça de
la ciutat de nova construcció, com reconeixement institucional a totes
aquestes persones que han patit, en nom de totes. És molt més llarga però ho
redueixo. És un prec, potser algun dia ve com a moció i ve copiada completa.

També porto un altre prec, sabem, sembla ser, ho hem vist pels
butlletins que se’ns ha fet arribar des dels sindicats, que s’han trencat les
negociacions –també m’ho ha comunicat la responsable- sobre el conveni
laboral del personal de l’Ajuntament i que paral·lelament s’està arribant a
acords amb diferents grups o col·lectius, per tant, vull expressar el nostre
parer de pensar, perquè estem  en un Ajuntament plural i tots tenim dret a dir
allò que pensem, que no ens sembla correcte.

Intervé en aquest moment el senyor Alcalde per dir a la senyora
Espinosa que, faci el prec.

La senyora Espinosa respon al senyor Alcalde que és un prec.

El senyor Alcalde contesta a la senyora Espinosa que això no és un
prec.

La senyora Espinosa continua dient que, prego senyor Alcalde que
no trenqui les negociacions i que divideixi al personal.

El senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, assenyala que, ja s’ha
acabat la seva quota de precs i que faci les preguntes.

Pren novament la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP,
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per efectuar les preguntes següents:

Si s’està portant, de quina manera i vull saber –perquè ho he vist en
el Cornellà Informa, que ho posen cada any- que se’m faci un informe per
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escrit de quin és el pla de cara als mesos d’estiu en relació a la calor i a les
persones grans delicades.

També volem saber amb números i xifres quantes sol·licituds
d’ajuda dins la Llei de Dependència en el grau màxim, a dia d’avui, estan
sense cobrar en la nostra ciutat de les sol·licituds que s’han fet, perquè tinc
algunes reclamacions, per això volia números i xifres.

Pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per
manifestar que, a la primera pregunta contestaré jo com a President de la
Fundació que és qui ho fa i hauria de saber-ho, i a la segona pregunta hauria
de saber que aqueixa pregunta no serà contestada per cap regidor perquè
correspon a la Generalitat de Catalunya.

Seguidament el senyor Alcalde manifesta als assistents el seu desig
de que, tingueu un bon estiu, que gaudiu i a descansar.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a
indicació de la Presidència, quan són les vint hores, de la qual s’estén la
present acta, que és signada per l’Alcalde-President, juntament amb mi, la
Secretària General, que ho certifico.


